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Ker so zidarji hoteli postati hotelirji
Lončar ima pravico samo do svoje gline, glasi eden od poantičnih latinskih rekov, ki pravijo, naj 
človek počne le tisto kar zmore in zna. Slovenski gradbinci ga očitno niso razumeli.
(Mef) Gradbeništvo je tehnična 
stroka, ki se ukvarja s projektira
njem, statičnimi in dinamičnimi 
izračuni, izgradnjo, sanacijo in kon
čno porušitvijo grajenih objektov. 
Gradbeništvo se v splošnem deli na 
projektivno ter na operativno grad
beništvo, glede na tipe objektov, s 
katerimi se ukvarja pa se deli na 
visoke in nizke gradnje.
Če bi se gradbinci držali te najo
snovnejše definicije svoje stroke, 
potem bi danes bilo lepše njim in 
nam. Bilo bi tako, kot mora biti: 
investitorji bi investirali, gradbin
ci bi gradili, kupci pa bi kupovali. 
Ne smemo pozabiti na banke, ki bi 
odgovorno kreditirale usposoblje
ne investitorje in prijazno posojale 
denar zanesljivim kupcem.

Toda, zgodilo se je ravno obratno. 
Investitorjev je bilo vedno manj in 
gradbinci, ki so medtem postali 
pravi mali graščaki, so ugotovili, da 
bodo še več zaslužili, če ne bodo 
le gradili ampak bodo postali še 
investitorji. Pospešili so gradnje 
stanovanj za trg, kjer so na začet
ku potrojili ali celo početverili vsak 
vložen euro, potem pa so postali še 
bolj ambiciozni in začeli so gradi
ti cele stanovanjske soseske, prava 
naselja in končno tudi turistična 
naselja s hoteli vred. In ker so za 
takšne investicije potrebovali ze
mljišča, so jih, seveda, kupovali. V 
izolskem primeru so tako postali 
lastniki vzhodne tretjine starega 
mesta, trikotnika pred Delfinom, 
območja ob Prešernovi in še česa.

Kako tudi ne. Njihovi bančni prijate
lji so jih podpirali, posojila so zava
rovali s hipotekami na zemljišča in 
vse je bilo preprosto kot pasulj. Po
tem je prišla kriza. Ljudje niso več 
kupovali stanovanj, banke niso več 
rutinsko podaljševale posojil, pra
vi hotelirji niso kupovali hotelov in 
apartmajev, ki so jih načrtovali grad
binci, na koncu je zmanjkalo denar
ja, banke so pobrale zemljišča, upni
ki stroje, zavodi za zaposlovanje pa 
so dobili opeharjene delavce.
“Šlo je za zgrešene poslovne odloči
tve” me poskuša prepričati znanec, 
ki je blizu tem nesojenim hotelir
jem. Bi verjel, če ne bi videl vsega 
bogastva, ki so si ga, ob teh “napač
nih poslovnih odločitvah” prigrabili 
tisti, ki so jih sprejemali.

Robi
Če si dopoldne ribe zaželite, 

me zagotovo v ribarnici dobite. 
Jaz sem ta, ki dobro ve, 
kaj je sveže, kaj pa ne.
Halja je, seveda, v stilu, 

od spredaj in celo v profilu, 
kot se šika, bela plava, 
izolska je barva prava. 

Priporočljiva ni rumena 
in strogo prepovedana zelena. 
Zato so ribe, od repa do glave, 

malo bele in malo plave, 
tiste, ki jim to ni znano 

pa pošiljamo v Ljubljano.

Hvala ker nam verjamete
Mandrač in mi z njim smo vsto
pili v 22-to leto rednega izhajanja 
in veseli nas, da ste se tudi tokrat 
tako lepo odzvali na našo prošnjo 
k obnovi polletne naročnine. 
Lahko bi vam pripovedovali, da 
gre za majhen strošek v primer
javi z nekaterimi drugimi, vendar 
to nima smisla. Danes je vsak 
Euro pomemben in Izolani to še 
kako dobro vemo.
Zavedamo se, da ostajate naši 
zvesti bralci tudi zato, ker nam 
zaupate in to je gotovo največje 
priznanje in obveza hkrati.
Hvala ! Uredništvo

Izjava tega tedna
So vprašali Slovenca ali ima 
prijatelja.
- Imam, ampak ga ne maram.

Boris Kobal v predstavi 

... Mislim, da Slovenci
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Pisma iz metropole
Vsak resen regijski časopis ima dopisnika v 
glavnem mestu. In ga imamo tudi mi. Že res, 
da je vsak vikend “doma” v Izoli a vendarle. 
Zoran Odič je upokojeni a ne odpisani novinar 
z veliko začetnico. Tisti, starega kova.
Vsak teden za Mandrač razmišlja o življenju 
tam in o življenju nasploh, o dogodkih v glav
nem mestu in o posledicah teh dogodkov za 
naše kraje in ljudi. Pazljivo branje vam želimo 
Avtor kolumne izraža svoje mnenje, ki ni 
nujno enako mnenju uredništva.

Opera Metropolitana
piše: Zoran Odič (za Izolane Zoki)

PESKOVNIK

William Samar, Ray Martini in Rafaan Anvar so naredili (in zdaj cel svet 
piše o tem), zemljevid sveta, na katerem so države, ki so najboljše. Sploh 
ni pomebno za kaj gre, pomembno je, da si najboljši. Po tem zemljevi
du, iz naše nekdanje , fej, fuj, jugoslovanske regije, fuj in fej, je Bosna in 
Hercegovina najboljša po številu minskih polj in min, Srbija je najboljša v 
vaterpolu, za tolažbo - Hrvaška na tem zemljevidu ni nikjer omenjena, kar 
pa ne pomeni, da ne bo na katerem naslednjem - Slovenija pa je najboljša 
in prva - po številu igralnic. William, Ray in Rafaan niso šteli igralcev, ki 
so iz Slovenije naredili svojo igralnico in se ukvarjajo z organizacijo hazar
derskih iger v katerih je glavna nagrada oblast v državi in nad državljani, 
a tolažilna nagrada so državljani, ki pospravljajo igralnico, ki so jo glavni 
igralci zasmradili in umazali. In še naprej se igrajo.
Tako kot se igrajo na nebu in na zemlji. Na nebu nas bodo, tako pravijo, 
varovali madžarska in italijanska letala. Ker nimamo letalstva. Za tistih 
pet Pilatusov ali ni rezervnih delov, ali pa letijo samo trije in sta ostala 
dva za rezervne dele, ali kaj podobnega. Tako nas bodo ščitili Madžari 
pred napadom Italijanov, Italijani pred napadom Madžarov, a oboji skupaj 
pred napadi Hrvatov, Avstrijcev, Marsovcev, le pred Švicarji ne, ker niti 
oni nimajo vojaškega letalstva. Zato pa imajo banke, v katerih je denar 
svetovnih vojaških šefov, ki seveda niso tako neumni, da bi bombardirali 
lastne banke.
Naši igralci so pokradli naše banke, denar položili v švicarske banke, zdaj 
pa plačujemo Madžarom, da jih zaščitijo - pred kom? Pa, pred nami, čistilci 
njihove umazanije in plačniki njihovih kraj. Banalno? Pa poglejmo: Skupi
na, na prvi stopnji, obsojencev na večletne zaporne kazni (Janša, Bavčar, 
Krkovič et consortes) je osnovala Združenje za vrednote slovenske osa
mosvojitve in med drugimi jim ni všeč pravosodni sistem. Za svoje (ne) 
delo dobivajo iz proračuna (spet jih mi finansiramo) 220 tisoč evrov na 
leto. Banalno? Resnično. Ni banalno, resnično pa je, da tip, ki mu policaji 
v alkoholnem sistemu najdejo celo nekaj krvi, trdi, da so mu namestili 
igro. Dvojni Gašpar in ljubljanski Mally, pijani kot mavre, razgrajajo po 
Luciji, Ljubljani, Mally razbija stanovanjski blok in namesto, da se skrijejo 
pod zemljo, so glavni frajerji. Namesto, da jih strpajo na treznjenje, kot bi 
vsakega pijanega klošarja, bodo dobili še opravičilo. In plačan dopust, da 
se opomorejo od duhovnih naporov.
Minister Omerzel ne odgovarja na novinarsko vprašanje o povezanosti 
njegovega ministrstva in njegovega podjetja in arogantno odgovarja: »Na
slednje vprašanje«, čeprav bi po zakonu moral odgovoriti novinarju, saj je 
novinar predstavnik javnosti, minister pa je samo njen služabnik. Nekateri 
pravijo, da gre za krizo sistema vrednot. Ni res - to so vladajoče vredno
te v družbi v kateri živimo, to je vladajoči sistem vrednot - oblastniška 
aroganca, vzvišenost nad zakoni, ki veljajo samo za rajo, nespoštovanje 
(nepoznavanje) osnovnih moralnih načel, nekompetentnost dvigovanja 
na nivo kriterija vsega znanja. Banalno? Toliko, kot odločitev Upravnega 
odbora Prešernovega sklada, da nagrado dodeli delu, ki ga komisija sploh 
ni obravnavala. Gre za dokumentarni film o Pedru Opeki, ki je na festivalu 
slovenskega filma ocenjen kot »slab film o dobrem človeku«. Bogi Opeka, 
postal je res žrtev politikanstva, ki je to deželico spravilo na beraško pali
co. In v igri so vedno ista imena istih ljudi in njihove oprode, ki imajo svojo 
igralnico - ime ji je Slovenija. Država v kateri je enakost v bedi, a svobo
da v neenakosti. Država v kateri so njeni državljani talci lastno izvoljenih 
oblastnikov. Država v kateri lažje spremenite spol kot preteklost. Država, v 
kateri se svobode začenja z njenim omejevanjem. Država, v kateri zakoni 
niso pred prestopkom, ampak lezejo za njim. Igralnica oholih, arogantnih, 
samozadovoljnih, nekompetentnih in pohlepnih.

Dom upokojencev še vedno brez direktorja

Mesto direktorja izolskega doma upokojencev mora biti hudo resna 
zadeva, morda celo ključna v političnem svetu našega mesta, ali pa, 
kdo ve, morda tudi regije. Sicer si ne znamo razložiti zgodbe, ki se je 
razpletla iz navadnega razpisa za mesto direktorja.
Kot je znano, je bila po tretjem razpisu, soglasno s strani Sveta zavoda 
za direktorico imenovana dotedanja predsednica Sveta zavoda Julija 
Bačnik. Manjkala je le še potrditev s strani Ministrstva za socialne za
deve, ki pa je čakalo na mnenje občinskega sveta. Tega, mnenja na
mreč, pa Občinski svet očitno ni želel podati in so v naslednjih mese
cih eni na druge kazali s prstom, češ, oni so prvi, ki se morajo izreči. 
No, nazadnje je vendarle Občinski svet, po prvotnem negativnem 
mnenju Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, na 
zadnji občinski seji Bačnikovi podal prav tako negativno mnenje, in 
to, kot sama pravi, brez obrazložitve. Na vrsti je tako bilo samo še 
ministrstvo, ki pa kandidaturo Bačnikove, menda, ni potrdil? Pogojnik 
je v tem primeru nujen, saj Bačnikova še ni dobila nobenega obvestila, 
drugače pa je s Svetom zavoda, kjer so, ponovno menda, v ponedeljek, 
na izredni seji že razpravljali o novem, že četrtem razpisu za direktor
ja, in to še preden se je zaključila obravnava pritožbe ene od kandidatk 
na tretjem razpisu.
Na to, da je ministrstvo ni potrdilo, Julija Bačnik pravi, da je pač več 
ne preseneča. “Še kot predsednica sveta zavoda smo začeli z odkri
vanjem nekaterih nepravilnosti, ki smo jih nato prijavili na mini
strstvo, in prepričana sem, da sem bila tudi zaradi tega odstavlje
na kot predsednica. Očitno ministrstva ne zanimajo nepravilnosti, 
ampak samo politika.” Ob tem pa je še predlagala, komurkoli bi si 
želil kandidirati za to mesto na četrtem razpisu, naj pošteno premi
sli. “Gonja, ki sva jo doživeli tako jaz, kot moja predhodnica, ki je 
po nekaj mesecih tudi odstopila od kandidature, je nepredstavljiva. 
Res priporočam, da morebitni kandidat dobro premisli, preden poda 
kandidaturo. ” Aljoša M.

Podjetje: v
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Začela se je prenova Sončnega nabrežja
Čeprav se to še ne vidi, se je prenova Sončnega nabrežja že začela. Če ne na cesti, pa v uradih. 
Prenova se bo predvidoma zaključila s koncem marca, še pred Veliko nočjo, za vsak slučaj pa se bodo 
dela začela na tisti strani nabrežja, kjer je največ gostincev.
Prejšnjo sredo je Občina Izola 
podpisala pogodbo za izvedbo re
konstrukcije Sončnega nabrežja 
s pripadajočo komunalno infra
strukturo. Za izvedbo del bodo od
govorni pri podjetju Grafist d.o.o. 
s pogodbenima partnerjema Adri- 
aing d.o.o. in CPK d.d. Vrednost 
rekonstrukcije, ki mora biti po po
godbi zaključena do konca marca, 
znaša 946 tisoč evrov z DDV.

Že ta teden bi se morala pričeti 
pripravljalna dela za rekonstrukci
jo Sončnega nabrežja, za katero je 
občina pridobila gradbeno dovo
ljenje že leta 2011. Rekonstrukcija 
predvideva izgradnjo meteorne 
kanalizacije na Sončnem nabrež
ju s priključnimi odseki ulic Ob 
stolpu, Ribiške ulice. Istrska vrata, 
Skladiščne ulice in Gasilske ulice 
v skupni dolžini 366 m, fekalne 
kanalizacije Sončnega nabrežja s 
priključnimi odseki fekalnih kana
lov iz stranskih ulic v skupni dol
žini 166 m, rekonstrukcijo in grad
njo novega vodovodnega omrežja 
v skupni dolžini 234 m, prenovo 
javne razsvetljave, rekonstrukcijo 
vozišča v dolžini 230 m s pločni
kom in ureditvijo odvodnjavanja 
padavinske vode. Ob rekonstruk
ciji nabrežja bodo tudi nekoliko 
povečane zelene površine in spre
menjen prometni režim, ki bo po 
novem uvedel tlakovano peš cono 
pred stavbami na Sončnem na
brežju, kjer je do sedaj bilo mož
no parkiranje z dovolilnicami.
O tem, kako bodo dela potekala in 
kako bodo kljubovali morebitnim 
težavam, smo se pogovarjali s Toma
žem Umekom, odgovornim za gos
podarstvo in investicije Občine Izola 
in Kristino Zelič, svetovalka župana

- Kdaj se bodo dela na Sončnem 
nabrežju zares začela?
- Pogodba z izvajalcem je bila 
podpisana že prejšnji teden, od 
takrat dalje intenzivno poteka
jo pripravljalna dela, ker je bilo 
treba pripraviti med drugim tudi 
elaborat o zapori ceste. V torek 
je bila izdana odločba o delni in 
popolni zapori Sončnega nabrež
ja, tako da bodo zaporo postavili 
že v petek ali pa morda v pone
deljek..
- Kakšna pa bo zapora ceste?
- Popolna zapora bo zadevala 
območje pred Občino, kjer bodo 
dela, zaradi velike površine, tudi 
najdlje trajala, promet na Son
čnem nabrežju, kjer bo delna 
zapora prometa, pa bo potekal 
izmenično enosmerno. Verjetno 
bodo za to uporabili semafor, če
prav je naša želja, da bi vsaj za 
čas, ko so tam prisotni delavci, 
uporabljali zastavice. Vsekakor 
pa smo od izvajalca zahtevali, da 
zagotovi čim bolj nemoten pro
met. Sicer ima zapora ceste pet 
ali šest faz, o poteku posameznih 
faz pa bomo poročali preko naše

spletne strani in radia, poleg tega 
pa bo informacija visela tudi na 
oglasni deski na Občini. Vseka
kor pa ne pričakujemo večjih za
pletov, saj je frekvenca prometa 
veliko manjša kot v San Simonu 
ali pri avtokampu Jadranka. Mi
slim, da bo treba malo počakati le 
ob konicah.
- Kje se bodo začela dela?
- Začela se bodo pred Občino in 
na drugem koncu Sončnega na
brežja. Peš cona pred Občino bo 
na novo tlakovana s peščenjakom, 
tako kot je v Ljubljanski ali Ko
prski ulici. Trgovine bodo imele 
ves ta čas nemoten dostop preko 
mostičkov. Dostava in dostop pač 
morata biti non stop omogočena.
- Razširjen bo tudi pločnik?
- Malenkost, na račun zožanja vo
zišča, saj so hitrosti vožnje nizke, 
ker takšen, kot je trenutno, ne 
ustreza. Ne bo pa več pločnika ob 
Sončnem nabrežju, ker se zeleni
ca razširi ravno za njegovo širino, 
saj ne bo več potreben. Tako da 
tega pločnika, ki je bil tako mika
ven za ustavljanje avtomobilov, 
ne bo več. Bodo pa nekoliko raz
širjeni prostori za dostavo.
- Kako so začetek del sprejeli 
gostinci?
- Želijo si, da se dela končajo pred 
Veliko nočjo, ki predstavlja zače
tek turistične sezone. Normalno 
je, da jim je v interesu, da se dela 
končajo, zato smo tudi na Obči
ni zapisali v pogodbo, da mora
jo biti dela zaključena do konca 
marca in res bomo delali na tem, 
saj niti Občini ni v interesu, da bi 
se dela zavlekla.
Težko je najti tri mesece, ki ne bi 
nikogar motilo pri delu. Pobude 
so bile naprimer, da bi delali dva

meseca in nato prekinili za novo 
leto in potem nadaljevali, a še 
vedno je tukaj gradbišče in upo
števati moramo, da nam gre letos 
na roko to, da je Velika noč tako 
pozno. Res je to edini trimesečni 
čas, ko lahko zadevo v celoti iz
peljemo. In ravno v primeru, da 
zaradi kateregakoli razloga zade
ve ne bi šle vse po planu, se bodo 
dela začela na drugem delu Sonč
nega nabrežja.
- Drugače bo tudi poskrbljeno 
za varnost pešcev.
- Tako je. Postavili bomo tri dvi
gnjene prehode za pešce, ki bodo 
tudi ustrezno označeni z utripajo
čimi lučkami. Vemo sicer, da je to 
cona umirjenega prometa, a vozni
kov, ki upoštevajo omejitev hitrosti 
na 10 km/h je res malo. Ko imamo 
ravno odprto površino niti nimamo 
občutka, da vozimo prehitro, s temi 
fizičnimi hitrostnimi ovirami pa 
bomo morda to bolj ublažili.
- Predvidena je tudi prenova 
kanalizacije. To pomeni, da bo 
manj vdorov morske vode v ka
nalizacijo, kar danes povzroča 
veliko težav?
- Sistem fekalne in meteorne ka
nalizacije, ki je danes skupen, bo 
ločen, a dokler ne bo prenovljena 
tudi kanalizacija pri Velikem trgu, 
se bodo ti vdori dogajali, čeprav 
manj. Obstoječi mešani sistem 
bo ostal samo fekalni, na novo pa 
gradimo meteornega. Ko bo vse 
zaključeno, tudi druga faza ribiš
ke infrastrukture, bo tudi kanali
zacija kompletno ločena tudi do 
Velikega trga, tako da bo do črpa
lišča šla samo še fekalna voda.
- Torej je projekt ribiške infra
strukture še aktualen?
- Projekt je pripravljen, tudi grad
beno dovoljenje je že pridobljeno, 
ampak vsekakor še ne bo izveden 
v tem proračunskem letu. Morda 
v prihodnosti.
- Ko smo že pri prihodnosti. Je 
ideja o popolni zapori prometa 
za stari del mesta še aktualna?
- To je vsekakor želja za prihod
nost, saj vemo, da tam, kjer so stara 
mestna jedra zaprli za promet, so ta 
zares zaživela. Ljubljana je odličen 
primer. Mi imamo to specifiko, da 
imamo čudovit trg tik ob morju, 
ob slikovitem mandraču in videli 
smo že ob prireditvi za dobrodelno 
košarko, kako lepo je videti Veliki 
trg brez avtomobilov. To vsekakor 
ostaja želja za prihodnost in je smi
selno razmišljat v to smer, a brez 
soglasja stanovalcev v to ne bomo 
šli. Pustimo času čas, da vidimo, 
kdaj bo tisto zrelo obdobje, ko se 
bomo vsi zavedali, da bi bilo to 
dobro. A tega si morajo želeti tudi 
stanovalci. am
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Ministrstvo bi denar od Kampusa Livade
Seveda ni nič novega, da tako kot ostalim primanjkuje denarja tudi za visokošolske študije. Prav 
tako ni nič novega, da se, ko zmanjka denarja, varčevanje vedno začne v periferiji in ne v centru. 
Tako je tudi v primeru Univerze na Primorskem, ki jo Ministrstvo vedno bolj stiska za vrat.
Naj novejši ukrep je zahtevek mi
nistra za Ministrstvo za izobraže
vanje, znanost in šport, Jerneja 
Pikala, ki od UP zahteva povračilo 
441.750,42 evrov sredstev zaradi, 
po mnenju ministra, nenamenske 
porabe sredstev za investicije. 
Treba je pojasniti, da ne gre za 
denar, ki bi ga Univerza netran- 
sparentno ali nenamensko pora
bila. V resnici gre za denar, ki bi 
ga Univerza morala uporabiti za 
različna dela na objektu Kampu
sa Livade, vendar pa se je rektor 
Dragan Marušič odločil, da ne bo 
plačal del, ki niso bila izvršena.
S prejšnjima ministroma se je 
rektor dogovoril, da se ta sredstva 
prenesejo v naslednje leto, ko bo 
bolj jasno, kaj s tem projektom in 
ko bo končana revizija, ki so jo na 
Univerzi na Primorskem naročili 
že pred časom. Oba ministra sta 
se s takšno rešitvijo strinjala, mi
nister Jernej Pikalo pa vztraja, da 
mora UP denar vrniti.
Seveda je takšno ravnanje moč 
razumeti, saj se ministrstvo otepa 
s finančnimi težavami, res pa je 
tudi, da je v pripravi nov zakon o 
visokem šolstvu in s tem v zvezi 
nova prerazporeditev sredstev, ki 
gotovo ne bo šla v korist mlajših 
univerz izven centra.

Rektor Ministrstvu pojasnjuje, da 
decembra 2011 niso želeli plačati 
gradbenih del, ki v Kampusu niso 
bila izvedena in da je s svojo do
slednostjo dosegel, da bo denar 
porabljen za prave namene, ven
dar ne pomaga. ”
Seveda pa to ni edini zaplet v zve
zi s tem “utopičnim projektom”. 
Izdani smo bili tako dobrega 
srca, da smo Univerzi, ki zdaj 
sama dvomi v projekt Kampu
sa, brezplačno podarili celotno 
zemljišče od Prešernove do ne
profitnega bloka, hkrati pa smo 
ji podarili tudi stavbo bivšega 
italijanskega vrtca v Drevoredu 1. 
maja, ki je prav tako brez vsebine 
in najemnika.
Skratka, očitno so bile oči bolj 
lačne od želodca.

D.M.

Utopični projekti
Zahtevek ministrstva so na Uni
verzi na Primorskem zavrnili, 
vendar do danes niso prejeli no
benega odgovora ministrstva. Na
sploh je komunikacija med Mini
strstvom in primorsko Univerzo 
zelo slaba, saj Univerza neuspeš
no išče odgovorno osebo mini
strstva, s katero bi se pogovorili 
in predstavili razmere v katerih 
delujejo. Ob nedavni javni tribuni 
o financiranju visokega šolstva je 
v Kopru rektor Marušič ministra 
Pikala pozval, naj ministrstvo po
šlje ekipo na UP, da soočijo argu
mente, vendar po več kot mesecu 
dni ni bilo še nikogar. Marušič je v 
zvezi z avansiranjem denarja za ne
izvedena dela na kampusu Livade s 
prstom pokazal na prejšnje vodstvo 
in ga označil za “utopični projekt”.

Reagiranje

ZD +10,0(10 čur, Žira Kalanovi pa 10 mesecev
Gordana Živčec-Kalan je zaradi zlorabe položaja iz časa, ko je kot 
v.d. vodila izolski Zdravstveni dom, bila obsojena na 10 mesecev 
zapora, s preizkusno dobo treh let.
Sodba je posledica depozitne pogodbe, ki jo je Živčec-Kalanova leta 
2010 sklenila s Poštno banko Slovenije in nato še kreditno tripartit
no pogodbo z družbo Mabra inženiring. To posojilo je nato Mabra 
inženiring najela pri Poštni banki Slovenije, denar pa potrebovala 
za poplačilo dolgov, ker je bila v času transakcije že insolventna. 
Mabra pa je ravno v tistem času zaključevala dela na objektu, kjer 
ima danes prostore zdravniška zbornica, katere je bila v tistem času 
predsednica ravno Živčec -Kalanova.
Sodišče je ugotovilo, da je posel med Mabro in Zdravstvenim do
mom nezakoniti, protikorupcijska komisija pa je v načelnem mne
nju zapisala, da ustreza definiciji korupcije. Upoštevalo ni niti, da 
je Zdravstveni dom od posla imel 10.000 evrov koristi, toliko se je 
namreč nabralo obresti.
Živčec-Kalanova je po sodbi napovedala pritožbo, povedala pa je 
tudi, da je bila takšna praksa v izolskem Zdravstvenem domu v na
vadi še iz časov, ko je bila županja Breda Pečan in je tedanji ter 
sedanji direktor ZD Evgenij Komljanec za tovrstno delo bil nagrajen 
tudi z novim mandatom.

Njegovi kadri
Milan Kučan je tako komentiral današnje stanje: »Težava je, ker so danes 
lastniki državnih podjetji politične stranke. V mojih časih so bili v podje
tja imenovani ljudje, ki so zadeve obvladali!« In zato, meni, da takrat ni 
bilo težav! To je že bilo res, le da je »pozabil« dodati, da so ti strokovnjaki, 
če so želeli funkcionirati, morali slediti politični volji. In tu so bile težave.
V ilustracijo temu bom obnovil spomin na »obrobno« anekdoto.
V 80. letih sta bili v občini Izola edini kulturni ustanovi knjižnica in 
KUD Svoboda (s pihalno godbo, majhno likovno skupino in pevskim zbo
rom upokojencev). Torej, skromno in neprepoznavno! V tistem času sem 
bil tam »nastavljen« kot tajnik, s priporočilom ZKOS (Zveze kulturnih or
ganizaciji Slovenije)! Proti temu so bili sicer nekateri politični pomisleki, 
ker nisem bil politično povsem zanesljiv, a priporočilo z najvišje instance 
ljubiteljske kulture iz metropole je prevagalo. Kmalu se je mojim nasprot
nikom pokazalo, da so imeli prav. Zanetil se je konflikt med menoj in DPO- 
ji (družbeno-politične-organizacije), glede delovanja društva. In konflikti 
so se nezadržno nalagali, ter v sedmih letih prerasli v pravo bojno stanje. 
Srečala sta se bila lokalna politična oblast in trmasta načelnost drugačne
ga videnja poslanstva kulture! V svojo zadolžitev in delo sem nujno tkal 
vizijo, kako dvigniti raven kulturnega utripa v občini. Tako so se rojevale 
pomembne novosti. KUD Svoboda se je preoblikovala v ZKO, kar je po
menilo programsko in vsebinsko obogatitev dejavnosti. Prenovil sem že 
razpadajoči Kulturni dom, s čimer je bila omogočena širša ponudba pro
gramov. Zgodila se je pridobitev prve likovne galerije v mestu in s tem v 
občini, kjer sem določen čas opravljal delo kustusa. Vpeljal sem poletne 
prireditve na prostem, imenovane Izolsko poletje. Že pred tem sem bil an
gažiran v organizaciji vsakoletnih medobčinskih srečanj Naša beseda, se je 
to delo uneslo tudi v program ZKO. Na pobudo ZKOS sem ustanovil Medo
bčinski ZKO z nalogo usklajevanja in organiziranja ljubiteljskih programov 
na Obali. Ustanovil sem literarno družbeno-kritično revijo Agras (ki pa je 
zaradi političnih pritiskov kmalu prenehala). Na mojo iniciativo in delova
njem se je ustanovil Obalni komorni orkester s svojim prvim sedežem na 
ZKO Izola. Začasno sem prevzel tudi naloge tajnika orkestra.
Iz teh aktivnosti in še drugih vzporednih, je Izola v nekaj letih postala 
središče dogajanj ljubiteljske kulture na Obali. S temi novimi impulzi sem 
tudi vztrajno rušil prepričanje DPO-jev češ, da je naloga kulture služiti 
politiki, v prvi vrsti pa pripravam številnih proslav. Tako me je ta kulturno
politični konflikt po osmih letih delovanja posekal (ob intenzivni pomoči 
godbe na pihala, ki je v DPO-jih imela trdno podporo pri zadovoljevanju 
svojih nenasitnih finančnih zahtev). V vrelišču konflikta sem javno izjavil, 
da se DPO-ji do mene poslužujejo stalinističnih metod. In kot da bi jih ta 
izjava spomnila na te že skoraj pozabljene represije, so jih zdaj s pridom 
uporabili, tako da sem kmalu pristal na cesti brez vseh pravic. Zadeva je 
odjeknila vse do CK ZKS, katerega predsednik je bil Milan Kučan! Poli
tično sem bil odstranjen in od sto cvetov so ostale kot priče o tistem času 
blišča in bede izolske kulture, prenovljen Kulturni dom, galerija Alga, ter 
Obalni komorni orkester.
Seveda, takšnih dogodkov in metod, se Kučanu ne zdi potrebno spomi
njati! Frane Goljevšček, Izola
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Pač, še eno mesto duhov
Izolani smo pojav praznih, neprodanih ali nezasedenih stanovanjskih sosesk, kjer, posebej v zim
skem času, menda strašijo duhovi, spoznali že pred veliko leti. Tehnikove Livade so le pika na i.
Obstajajo mesta duhov dveh 
vrst. Ena so tista, ki so zapušče
na devet mesecev v letu, poleti 
pa še kako oživijo, druga pa so 
tista, ki ne oživijo nikoli, saj 
investitorji stanovanj ali poslov
nih prostorov niso prodali. 
Naziv “mesto duhov” ali “mrtvo 
mesto” se je, vsaj na začetku, 
prijel kompleksa stanovanj in 
poslovnih prostorov ob križišču 
Jagodje, nato stanovanj v Livadah 
zahod, potem je prišel na vrsto 
velik objekt Stavbenika, ki ga po
znamo kot Alkatraz, zagotovo bi 
mu sledil še sosednji objekt, ki 
je obstala nekje v prvi fazii, SGP 
Tehnik pa je poskrbel za, doslej 
največje mesto duhov pri nas. 
Veliko zgradbo Univerzitetnega 
kampusa zaenkrat ne uvrščamo v 
ta spisek, čeprav je njegova usoda 
še vedno zelo negotova.
Pa še nekaj združuje te investi
torje oziroma izvajalce. Tako kot 
Stavbenik oziroma Primorje, ter 
GPG, ki je gradil Kampus, je tudi 
investitor in gradbinec soseske 
v Livadah, SGP Tehnik iz Škofje 
loke, končal v stečaju, nedokon
čani pa so ostali štirje bloki s 190 
stanovanji.

Kriv je neprofitni blok
Gradnja te nesrečne soseske je 
tesno povezana z gradnjo nepro
fitnega bloka v Livadah, ki je bil 
očitno rojen pod nesrečno zve
zdo. Gradili so ga v nasprotju z 
gradbenim dovoljenjem, projek
tiranje je bilo neestetsko in po
stavitev zgrešena, postreglo je z 
izstrelnimi rampami na strehi ter 
z nenavadno rešitvijo pokrite ga
raže ob bloku in s kletmi, ki naj 
bi postale stanovanja. Ker občina 
Izola ni imela denarja za plačilo 
svojega deleža pri gradnji prvega

bloka, je namesto tega, investi
torju, Gorica Lizingu, odstopila 
zemljišče z nekakšnim nenapi
sanim dogovorom, da bodo tam 
gradili stanovanja, ki jih bodo 
Izolanom ponudili po dostopnih 
cenah. Tega dogovora, ki ga, za
radi neuspešnega dogovarjanja s 
Stanovanjskim skladom RS niso 
nikoli uresničili, se je Gorica Li- 
zing rešil tako, da je zemljišče 
prodal gradbenemu podjetju Teh
nik. Ta je z veseljem pograbil vse 
projektantske odpustke in začel 
graditi stanovanjsko sosesko po 
principu “največ stanovanja na 
najmanj gradbenega prostora”. 

Okno do okna
Po tem, kar je bilo že med grad
njo videti, gre za zbito sosesko, 
kjer nekateri nikoli ne bi videli 
sonca in bi si sosedje lahko gle
dali iz kuhinje v kuhinjo. Bi, če 
bi bila stanovanja dokončana 
in prodana. A kaj, ko je Tehnik, 
po nekaterih ocenah, stanovanja 
dokončal približno 80-odstotno, 
povsem jasno pa je, da nikoli ne 
bi dosegel cene 2.500 - 2.800 Eur 
za kvadratni meter stanovanja. 
Po mnenju poznavalcev bi težko 
iztržil celo polovico te cene, s či
mer se bo zdaj ukvarjal stečajnik.

Cenejša stanovanja za Izolane?
Na Občini Izola pravijo, da je ste
čaj Tehnika morda priložnost, da 
ta stanovanja Izolani odkupijo po 
nižji ceni.
Že z vodstvom Tehnika pred ste
čajem se je župan pogovarjal o 
ideji, da bi stanovanja ponudili 
občanom Izole v odkup po ceni, 
ki bi bila nižja od tržne. Žal v 
vodstvu Tehnika za tako rešitev 
ni bilo zanimanja, kljub temu, 
da je že ob začetku gradnje sta
novanjskih blokov v Livadah bilo 
jasno, da se je gospodarska situ
acija v državi spremenila in da 
bodo težko prodali ta stanovanja 
po visoki ceni.

Povedali so še, da se bo Župan 
skušal v čim krajšem možnem 
času poskušal sestati s stečaj
nim upraviteljem družbe in 
bankami upnicami, da bi jim 
ponovno predlagal tako rešitev. 
Naj slabša rešitev tako za njih 
kot za občino bi bila namreč ta, 
da se še nedokončana gradnja 
ustavi in da stanovanja začnejo 
propadati.

Že slišana zgodba
Stečaj Tehnika je bil sicer, glede 
na finančne težave in zadnje do
godke, pričakovan in tudi v zve
zi s tem stečajem se v dogajanje 
vključujejo znani akterji še neka
terih naših afer.
Največja Tehnikova gradbišča 
so prav v Izoli in Radovljici, bili 
pa so tudi izvajalec del v Planici, 
kjer posle že nekaj časa prevze
ma nekdanje Tehnikovo hčerin
sko podjetje Gorenje, ki je v ro
kah Draga Isajloviča, znanega 
lobista in svetovalca nekdanjega 
finančnega ministra Franca Kri
žaniča v Pahorjevi vladi. Mnogi 
pričakujejo, da bo večino Tehni
kovih poslov zdaj prevzelo prav 
to radovljiško podjetje. Sicer pa, 
v zvezi s stečajem in poslovanjem 
Tehnika, potekajo kriminalistične 
preiskave in podane so že prve 
ovadbe.
Soseska v Livadah pa zdaj same
va in zdi se, da bo, če poznamo 
izkušnjo Nokturna, še dolgo 
tako. d.m.

PICERIJA RAINERI
PRI HOTELU DELFIN V IZOLI

• več kot 20 vrst pic • testenine na 100 in 
1 način • dnevna kosila • obroki za 
študentske bone

IX. delfin
T: 05/6607 400 JL# hotel
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Turizem je največji izgubaš
Turizem sploh ni gospodarska panoga. Panoga je gostinstvo in prav gostinstvo je v naši regiji zabeležilo največje izgu
be, je na pogovoru o šestih letih slovenskega zadolževanja povedal novinar, ekonomist in kolumnist Mandrača, Franc 
Kranjc. Pogovor je organiziral Mandrač v prostorih Društva Izolani v Ljubljanski ulici.
Slovenija se pridno zadolžuje. Neto 
dolg se bo že spomladi 2014 v pri
merjavi z letom 2007, ko je znašal 
7 milijard evrov, povečal za 2,64 
krat in bo po oceni znašal 26,5 mi
lijarde evrov!

Dolgovi gospodarstva in prebival
stva do bank so se povzpeli na 24 
milijard evrov, od tega so podje
tja bankam dolžna 15,4 milijar
de, prebivalstvo pa dolguje 8,6 
milijarde evrov. To je postavilo 
pod veliki vprašaj stanje bilančne 
aktive bank, ki jih mora država sa
nirati, hkrati pa iz Bruslja prihaja 
do zahtev po centralizaciji banč
nega sistema - bančne unije. 
Slovenija se je že znašla v 3. fazi 
ekonomske krize, ko je po zlomu 
finančnega sistema prišlo do za
stoja investiranja, padca gospo
darske aktivnosti, dolžniške kri
ze, povečanja števila brezposel
nih in posledično tudi do velikega 
zadolževanja prebivalstva. 
Gospodarski subjekti spreminja
jo svoje dolgoročne obveznosti v 
kratkoročne. Preslabo izkoriščamo 
evropska sredstva, zmanjšuje pa se 
tudi kapital. Samo v letu 2013 je 
bilo blizu 30 prisilnih poravnav in 
1200 stečajev podjetij. Največ moč
nih podjetij je izgubila občina Izo
la. Prvič objavljamo celovit pregled 
zadolžitev Slovenije in poslovanja 
gospodarskih družb z obalno-kraš- 
kega območja 2007- 2012.

Pregled stanja neto dolga 
Slovenije 2007 - 2014
2007- 7 milijard eu, 2011 19 mili
jard eu, 2014 (ocena) 26 milijard 
in pol eu. Neto dolg Slovenije se je 
v petih letih povečal za 2,64 krat.
V postavki 26,5 milijarde evrov 
so vračunane tudi obresti (pribl, 
milijarda evrov) in javni izdatki 
za sanacijo bank, ne pa tudi pred
videni javni izdatki za izbrisane.
Neto javni dolg Slovenije tako v 

letu 2014 znaša poprečno na pre
bivalca 13.086 evrov 
Neto javni dolg Slovenije tako 
v letu 2014 znaša poprečno na 
prebivalca 13.086 evrov.
V navedenih letih so vlado, kot 
operativni organ države, vodili 
Janez Janša, Borut Pahor, se
daj pa jo vodi Alenka Bratušek. 
Vprašati bi se bilo treba kdo je za 
vse to odgovoren?

Ustava RS v 114 členu pravi, da 
predsednik vlade skrbi za enotnost 
politične in upravne usmeritve 
vlade ter usklajuje delo ministrov, 
ministri pa so skupno odgovorni za 
delo vlade, vsak minister pa za delo 
svojega ministrstva. Ustava tudi 
zelo ohlapno opredeljuje vpraša
nja delovanja lokalne samouprave 
in odgovornosti županov. 
Proračunski primanjkljaj Slovenije v 
primerjavi z BDP: Ocena stanja 2014 
je 6,5%. EU dovoljuje 3%. Javni dolg 
Slovenije v BDP: Ocena stanja 2014 
je 75,5%. EU dovoljuje 60%.

Rezultati poslovanja gospodarskih družb 
s sedežem na Obali in Krasu 2007 - 2012
- Število gospodarskih družb s 
sedežem na obalno-kraškem ob
močju, ki so oddale letno poročilo 
Agenciji RS za javnopravne eviden
ce in storitve - Izpostava Koper: 
2007 (3.125), 2008 (3.453), 2009 
(3.586), 2010 (3.765), 2011 (3.899), 
2012 (4.091)
Iz podatkov je razvidno, da se je 
število gospodarskih družb po letu 
2007 povečevalo, pri tem pa je opa
ziti zmanjšanje števila velikih gos
podarskih družb in povečanje šte
vila mikro, malih in srednje velikih 
družb.
- Število zaposlenih v gospodarskih 
družbah na obalno-kraškem območ
ju: 2007 (22.094), 2008 (22.413), 
2009 (21.881), 2010 (21.206), 2011 
(20.574), 2012 (18.654)
Iz podatkov je razvidno, da se je 
število zaposlenih v gospodarskih 
družbah na obalno-kraškem ob
močju po letu 2008, ki je zaznamo
vano kot začetek gospodarske in 
finančne krize v Sloveniji, začelo 
konstantno zmanjševati - in to 
kljub povečanju števila gospodar
skih družb!

Iz podatkov o poslovanju gos
podarskih družb je razvidno, da 
so po izkazanih bilancah od leta 
2007 do 2012 samo dvakrat izka
zale neto čisti dobiček in kar štiri 
krat neto čisto izgubo.
V letu 2012 so največ neto čiste 
izgube (od skupaj 147 milijonov 
evrov) ugotovile družbe s področ
ja finančne in zavarovalniške de
javnosti (93,62 milijona evrov), s 
področja gostinstva (65,73 milijo
na evrov) in predelovalnih dejav
nosti (18,51 milijona evrov).
Neto čisti dobiček v letu 2012 je 
bil izkazan le v občinah Sežana 
in Divača (2,006 milijona evrov), 
kar pa ni imelo posebnega vpliva 
na skupni rezultat poslovanja v 
statistični regiji (-147,262 milijona 
evrov). Največ neto čiste izgube so 
prikazale družbe v Mestni občini 
Koper (71,394 milijona evrov).

Stanje izgub gospodarskih 
družb po občinah v letu 2012
1. Koper - 71,394 mil eu(48,4%).
2. Piran - 63,622 mil eu (43,2%).
3. Hrpelje-Kozina - 8,040 mil eu
4. Komen - 3,313 milijona evrov
5. Izola - 2,901 milijona evrov
V gospodarskih družbah v obči
nah Divača in Sežana ni bilo izka
zanih neto čistih izgub. To so bili 
dolgovi gospodarstva, kar ne gre 
enačiti z občinami kot lokalno 
samoupravo, ki so proračunsko 
zadolžene.
Občinski proračunski dolgovi 
na Slovenski obali; Koper, Izola, 
Piran znašajo skupaj okoli 52 
milijonov evrov!
Struktura financiranja gospodar
skih družb na Obali in Krasu na 
dan 31. 12. 2012: Kratkoročne ob
veznosti: 39,7%, Dolgoročne ob
veznosti: 23,6%, Kapital: 36,7%

Ocena strukturnega neskladja 
v Sloveniji
835.000 delovno aktivnih ljudi, 
435.059 zaposlenih v gospodar
skih družbah, 5.235 samostoj
nih podjetnikov (sp), 125.000 
brezposelnih oseb, 650.000 
upokojencev, 165.000 zaposle
nih v javnem sektorju.
Iz navedenih številk je razvid
no, da gre v Sloveniji za izrazita 
strukturna ekonomska neskla
dja, kar močno vpliva tudi na 
stabilnost gospodarstva in pro
računsko blagajno.

Primerjava rezultatov s 
Slovenijo (leto 2012)
Delež BDP obalno-kraškega ob
močja (gosp. družbe, sam. po
djetniki in zadruge) znaša 4,2%, 
delež BDP celotnega primorske
ga gospodarstva 9,6%. Slabo po
slovanje je obalno-kraško regijo 
potisnilo na rep dvanajstih slo
venskih statističnih regij.
Ko primerjamo vse ekonomske 
parametre; javni dolg RS, število 
upokojencev, število uradnikov, 
število brezposelnih oseb, sla
bo izkoriščena evropska sred
stva, upoštevamo predvidene 
minimalne stroške za izbrisane 
ter za sanacijo bank, vidimo 
rešitev v časovnem odlaganju 
zapadlih obveznosti države, 
kar pa bo žal vplivalo na večje 
stroške obresti.

Vlada Alenke Bratušek se je
odločila z drugo inačico reševa
nja krize - za višje davke, kar bo 
še stanjšalo denarnice prebival
stva, zato se bo tudi v letu 2014 
nadaljevala finančna neuravno
vešenost, prve znake okrevanja 
slovenskega gospodarstva pa 
lahko pričakujemo šele v letu 
2015.

Franc Krajnc
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Občina bi raje kulturo kot stanovanja
Župan Igor Kolenc je za danes sklical tiskovno konferenco, na kateri je predstavil dva “veta" po
tencialnim investitorjem. Na škveru ne bo stanovanj in pri ladjedelnici ne bo zasebnih plaž.
Župan Igor Kolenc je za danes skli
cala tiskovno konferenco, na kate
ri so (po vsej verjetnosti), govorili o 
špekulacijah in pogostih pritiskih 
zasebnega kapitala okoli gradnje 
na območju IPA3.

“Občina Izola se je odločila ak
tivno pristopiti k iskanju kako
vostnih rešitev za območje IPA 3 
med Dantejevo ulico, morjem in 
gostinsko šolo ter območje vz
hodnega izolskega akvatorija”, 
je še zapisano. Glede na to, da je 
tiskovna konferenca napovedana 
na dan, ko Mandrač izide, smo za 
vsebino povprašali županovo sve
tovalko Kristino Zelič.
“Župan bo predstavil dve območ
ji. Prvo je IPA 3, ki gre od Gostin
ske šole, starega zdravstvenega 
doma do Dantejeve. Za to ob
močje smo že začeli pripravljati 
prostorski akt, ideja pa je, da 
na tem območju ne bi imeli sta
novanj in apartmajev, ki bi bila 
namenjena za tržišče, kar pa je 
namen nekaterih lastnikov ze
mljišč. Povedati moram, da je 
pritisk za to območje kar velik, 
pri županu pa so se že oglašali 
s takšnimi idejami. Mnenje žu
pana pa je, da v Izoli ne potre
bujemo več gradnje stanovanj za 
trg, ker jih imamo že veliko in so 
prazna. ” Kot je povedala Kristi
na Zelič, je namen Občine, da bi 
to območje namenili predvsem 
kulturi in ozelenitvi.

“Vemo, da imamo na tem ob
močju škver, ki ga je tudi Mi
nistrstvo za kulturo razglasilo 
za spomenik, a tam je bila tudi 
stara fontana, kjer so ženske 
nekoč prale perilo. Zaradi 
tega smo razmišljali, da bi na 
tem območju raje valorizirali 
njihov zgodovinski pomen. V 
škveru bi lahko uredili muzej 
na prostem, a smo šele na za
četku. ”
Lastnikov na tem območju je 
več, veliko zemljišč pa je v lasti 
bank. Kot je povedala Zeličeva, 
“smo šele na začetku, podati 
smo želeli idejo v javnost, da 
ljudje začnejo o tem govoriti in 
se spraševati, kaj si Izolani že
limo na tem območju.” A da bi 
Občina lahko res obrnila hrbet 
kapitalu in območje namenila

OBČINA IZOLA - COMUNE Dl ISOLA
URAD ZA UPRAVLJANJE Z OBČINSKIM PREMOŽENJEM 
UFFICIO GESTIONE PATRIMONIO DEL COMUNE
Sončno nabrežje 8 - Riva del Sole 8 / 6310 Izola - Isola

kulturi in zelenju, bo morala 
priti do lastnišva območja. A 
odkup, kot je povedala Zeliče
va, pač ne pride v poštev. “V po
štev bi prišle kakšne menjave, a 
le v normalnih okvirjih.”
Z izvedbo takšnega projekta, o 
čemer so na Občini začeli raz
mišljati že pred slabim letom, 
ko je ideja o spomeniški zašči
ti območja škvera pristala tudi 
na klopi občinskih svetnikov, bi 
območje dobilo povsem novo 
razsežnost. Iz sedanjega zapu- 
ščeno-industrijskega videza bi 
lahko pridobili “kulturno” zele
nico, pa tudi občutek odprtosti 
proti morju nosi svojo težo.

25 metrov za Izolane
Drugo območje, o katerem 
naj bi bilo govora na današnji 
tiskovni konferenci, pa je 25 
metrski obalni pas, ki po za
konu mora ostati odprt in pre
hoden za vsakogar. “Župan bo

še enkrat poudaril to, kar je 
poudaril že večkrat različnim 
investitorjem, ki se zanimajo 
predvsem za vzhodni izolski 
akvatorij. Ne glede na vse ideje 
in želje, ki jih na Občini pod
piramo, vztrajamo pri tem, da 
mora ta 25 metrski pas osta
ti prehoden. Tam morajo biti 
vsebine, ki so dostopne vsem. 
Zaradi tega pač ne moremo go
voriti o privatnih plažah in za
prtih dostopih do morja in pri 
tem bomo vztrajali. Želimo si, 
da bi bil celotni obalni pas pre
hoden, kot nekakšna peš pot, 
oziroma rekreativna pot, ki bi 
šla od Belvederja do Rude. ” 
Večina zemljišč tistega območja 
je po finančnih kolapsih različ
nih lastnikov zdaj v rokah bank 
a, kot pravi Zeličeva, prav je, da 
to tako pri bankah, kot pri po
tencialnih investitorjih, vedo.
O tem, da bi se vzhodni del 
izolskega akvatorija spremenil 
v območje vrhunskega turizma, 
je bilo govora pred letom in pol, 
ko je Janez Zemljarič izolskim 
svetnikom predstavil projekt 
Urbana prenova Izola. Takrat 
je bilo govora o 300 milijoniv 
evrov težki investiciji, a zmanj
kalo je denarja. am

JAVNI RAZPIS ZA ODDAJO 
POSLOVNIH PROSTOROV V NAJEM

Vse zainteresirane obveščamo, da je v Uradnem list RS 
št. 1/2014 z dne 03.01.2014, na spletnih straneh Občine 
Izola (www.izola.si) (pod rubriko za občana - razpisi) ter na 
oglasni deski Občine Izola objavljen javni razpis za oddajo 
poslovnih prostorov v lasti Občine Izola.

C0NS0RS0 PUBBLICO PER 1’ASSEGNAZIONE 
IN AFFITT0 DEI L0CALI D’ESERCIZI0

Si informa il pubblico interessato che sulla Gazetta Ufficiale 
della RS n. 1/2014 del 03.01.2014, sul sito web ufficiale del 
Comune di Isola (www.izola.si) (nel riguadro Per il cittadino 
- Concorsi pubblici) e sulfAlbo pretorio e stato pubblicato
il bando di concorso per Tassegnazione in affitto di 
locali d'esercizio di proprieta del Comune di Isola.
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Zmaga v derbiju je vedno sladka
Letos že 22. Eurofest
Kako hitro se zavrti leto dni 
ve tudi organizator izolskega 
evropskega rokometnega festi
vala, ki že krepko stopa v tretje 
desetletje delovanja. Prireditelji 
Eurofesta, ki bo od 1. do 6. julija, 
so z dosedanjim odzivom zado
voljni, saj je število prijavljenih 
za ta čas dobro. Na seznamu je 
namreč okoli 60 ekip, večinoma 
evropskih. Razveseljivo je, da 
je med njimi tudi nekaj ekip z 
drugih celin. Prihod so namreč 
najavile ekipe iz Kanade, pa 
tudi Egipta. In če se po jutru res 
dan pozna, se letos obeta še en 
narodno ter jezikovno precej 
pisan praznik rokometa in mla
dosti.

iv. (Mmm
Diši po drugi ligi
Izolske odbojkarice so v soboto v 
3. DOL zahod nadaljevale s prven
stvom in v domači tekmi z ekipo 
Luka Koper mlade z zmago s 3:1 
obdržale točke doma. Pogled na 
lestvico je zdaj še bolj razveseljiv, 
saj imajo naša dekleta na prvem 
mestu kar 7 točk naskoka pred 
Škofjo Loko in 8 pred Logatcem. 
Oba zasledovalca Galeb grup Ro- 
botine se bosta med seboj pome
rila v naslednjem krogu.
Izolanke, ki ta vikend počivajo, 
bodo ne glede na razplet ostale 
na vodilni poziciji, zmanjšala se 
bo le njihova prednost. Zatem jih 
od 25. januarja do 15. marca, ko 
bo konec rednega dela prvenstva, 
čaka še 7 dvobojev. Tekmo s tre
nutnim prvim zasledovalcem Ško
fjo Loko bodo igrale doma, precej

pomembno pa bo tudi srečanje 
z Logatcem, ki ga bodo 1. febru
arja odigrale v gosteh. Vsekakor 
pa so kot še edina nepremagana 
ekipa dokazale, da so letos precej 
napredovale in si s pridobljenimi 
izkušnjami postopno odpirajo 
vrata do druge lige. Ob Tihomir
ju Pešiču in Draganu Grmači so 
se pod devet zaporednih zmag 
podpisale Valentina Haupt, Zala 
Požar, Mojca Novak, Nika Mor
gan, Špela Morgan, Simona Sto
par, Urška Morgan, Ines Haupt, 
Jelena Pesi, Mateja Prebevšek 
in Nina Radolovič. Kakšne so 
želje in možnosti mlade ekipe za 
preskok v višji nivo tekmovanja? 
»Želje so bile opredeljene že 
zdavnaj pred začetkom sezone. 
Edina konkretna naloga eki
pe je, da se uvrsti v drugo ligo, 
seveda z igralskim kadrom, ki 
ga imamo. To so samo domače 
igralke, ki so mlade, a so napre
dovale in upamo, da še bodo. 
Mislimo, da bomo s svojimi las
tnimi močni tudi ostali v drugi 
ligi,« odgovarja predsednik kluba 
Tihomir Pešič.

Rokometaši se pripravljajo na zaključne boje

fctMB

Prva letošnja regata Gorazdu 
Frasu in ekipi Luciferja
V soboto se je na slovenskem 
morju v organizaciji ŠD Wada 
odvila prva letošnja regata. Da 
v zimskem času dejansko pri
manjkuje jadralskih dogodkov 
potrjuje tudi dejstvo, da se je 
kljub neobetavni vremenski na
povedi na regatnem polju zbra
lo kar 44 jadrnic. V zelo šibkem 
vetru je dan minil predvsem 
med čakanjem, a je organizator
ju le uspelo izpeljati en skrajšan 
tehnični plov.
Čestitamo Gorazdu Frasu in 
posadki Luciferja za zmago ter 
ostalim trinajstim posadkam, 
ki so uspešno prijadrale v cilj 
v predvidenem času, organiza
torju pa za požrtvovalnost in 
dobro organizacijo te tradicio
nalne regate.
Več v poročilu, ki so ga pripravi
li v ŠD Wada:
“Za nami je še eno, letos že 17. 
novoletno srečanje ljubiteljev 
morja in jadranja. Skupaj z 
nami je v jadralno sezono kljub 
neugodni vremenski napovedi 
na meglen in brezveteren dan 
zajadralo 44 posadk. Ob uri 
starta je zastavo WADA zame
njal kodeks. Veter nam je omo
gočil izvedbo močno skrajšane 
proge “baštona” šele ob 14:10, 
pa še to regatno polje je uspelo 
prepluti le vsega 14 jadrnicam. 
Prva je z regatnim poljem opra
vila jadrnica Lucifer, sledile soji 
jadrnice Glenfield, Yoga, Angoa, 
ULFPP Solaria, Bullit, FlyingJu- 
nior SLO 17, Mesto Novo Mesto, 
Jagoda, J 24 - Žlompe, Demira 
in Cheeky Cheery, jardnicama 
Corna in Jamaness pa je v pred
pisanem času uspelo obrniti

le priveterno bojo, vendar se je 
regatni odbor odločil, da jima 
vseeno prizna uvrstitev. Jadra
nje je tako zamenjalo druženje 
na pomolu mandrača Valdoltra 
ob joti, odličnemu vinu, pivu in 
pršutu. Zahvaljujemo se vsem 
jadralcem, ki ste z nami preži
veli sobotni dan, za vašo dobro 
voljo in številčno udeležbo. 
Velika zahvala pa gre tudi vsem, 
ki ste nam srečanje omogočili: Vi
narjem Bogdanu Žvanutu, Toma
žu Vodopivcu s kmetije Slavček, 
Borutu Trbižanu iz vinske kleti 
Trta, ki so nas razvajali z odlični
mi vini, pivovarjema San Nicolo 
iz Ankarana in Pelicon iz Ajdov
ščine, ki so poskrbeli za tiste, ki 
bolj uživate v okusih piva, podje
tju Farna iz Vipave, Restavraciji 
Pri Nives za okusno joto in pršut, 
osebju Bara Korta iz Ankarana 
za pogostitev ob zaključku pri- 
preditve. Slovenski vojski in po
tapljaškemu društvu Rak za skrb 
za varnost udeležencev ter vsem 
ostalim, ki ste nam bili v pomoč. 
Želimo vam srečno in uspešno 
leto 2014 z obilo jadralskih užit
kov in dosežkov, ter vas v našo 
družbo vabimo prihodnje leto. ”

Peter Janežič-Anže Podlogar 
četrta na ameriškem DP za 29er
V petek se je v Miamiju na Flori
di, v organizaciji jadralnega klu
ba Coconut Grove, zaključilo trid
nevno odprto ameriško državno 
prvenstvo za razred 29er za leto 
2013, ki sta se ga v konkurenci 23 
nastopajočih pretežno ameriških 
posadk udeležila tudi naša Peter 
Lin Janežič in Anže Podlogar. 
Jadralci so odjadrali skupaj enajst 
regat, tudi v močnem vetru okoli 
20 vozlov, ki sta jih Peter in Anže 
redno zaključevala pri vrhu. 
Temu je sledilo odlično skupno 
četrto mesto.

Mladinke druge
V soboto in nedeljo je na Muti po
tekalo finale ekipnega državnega 
prvenstva za mladince in mladin
ke. Na finale se je uvrstilo osem 
najboljših ekip pri mladinkah in 
mladincih iz predhodnih kvalifi
kacijskih turnirjev.
Tokrat so nas razveselile mladin
ke, ki so doživele poraz le v fina
lu in tako osvojile drugo mesto 
na državnem prvenstvu. Za igro, 
borbenost in športen pristop ve
lja pohvaliti celotno ekipo. Naj 
povemo, da je bilo prvenstvo zelo 
naporno, saj je povprečni dvoboj 
trajal skoraj štiri ure.
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V polfinalu, kjer so naše igralke 
zmagale 5:4, pa je dvoboj trajal 
pet ur in štirideset minut. Za eki
po so igrale Urška Čokelj, Maja 
Milenkovski in Katrina Sterchi. 
Rezultati:
Arrigoni: Iskra Avtoelektrika 5:o 
Arrigoni: Ptuj 5:0 
Arrigoni: Muta 5:1 
Arrigoni: Logatec 5:4 
Arrigoni: Fužinar Interdiskont 3:5 
Uvrstitve: 1. Fužinar, 2. Arrigo
ni, 3. Muta, 4. Logatec, 5. Ptuj, 6. 
Iskra, 7. Križe, 8. Rakek.

Mladinci peti
Tudi naši mladinci so na prven
stvu doživeli le en poraz. Na ža
lost pa so imeli v krogu za uvr
stitev med prve štiri ekipe naj
slabši količnik in so tako igrali 
za uvrstitev od 5. do 8. mesta, 
kjer so se brez težav uvrstili na 
peto mesto.
Za ekipo so nastopili Erik Pau
lin, Matej Germek in Michele 
Vigini. To je ekipa, ki je še lani 
osvojila kadetski državni naslov, 
in bo v prihodnjih letih imela še 
veliko priložnosti, da izboljša 
uvrstitev.

Rezultati:
Arrigoni: Logatec 5:4 
Arrigoni: Kerna Puconci 2:5 
Arrigoni: Vesna Zalog 5:2 
Arrigoni: Mengeš 5:2 
Arrigoni: Sobota 5:2 
Uvrstitev:
1. Krka Novo Mesto, 2. Logatec, 
3. Kerna Puconci, 4. Olimpija 
Ljubljana, 5. Arrigoni, 6. Sobo
ta, 7. Mengeš, 8. Vesna

©0Q[IlSuWD

Mladinci ne dajo stopničk
V soboto in nedeljo, 11.1.2014 
in 12.1.2014, je v Ilirski Bistrici 
potekalo 4. kolo Primorsko-No- 
tranjsko-Kraške Regijske lige 
Zahodne Regije v streljanju z 
zračnim orožjem. In če so Izol
ski strelci po 2. kolu mislili, da 
so dosegli rekord, so se zmotili. 
Tokrat so namreč domov od
nesli kar deset medalj!
V kategoriji Cicibani je bil Vito 
Kavalič na prvem mestu, Aljaž 
Bajt na 7., Martin Memon na 8. 
in Ernes Gladovič na 11. mestu, 
ekipno pa so bili prvi.

Med Mlajšimi Pionirji je bil Val Lor- 
bek-Ivančič na 3. mestu, Dan Lorbek- 
Ivančič na 5. mestu in Mark Rožac na 
19. mestu, ekipno pa so bili tretji.
Med Mlajšimi pionirkami je bila 
Lara Frank prva, med Pionirkami 
pa Angela Ana Pegan druga.
V kategoriji Mladinci pa so na vseh 
zmagovalnih stopničkah stali Izda
ni: Karim Požar je bil prvi, Enej Šu
štar drugi, Jernej Galjanič pa tretji 
in tudi ekipno so bili nepremagljivi. 
Med Člani je bil Franc Primc na 11. 
mestu, med Članicami pa Patrici
ja Memon prva in Dolores Šuštar 
četrta.
Med Veterani 50-60 je bil Bojan Šu
štar osmi, v kategoriji Veterani 60- 
70 je Darij Ban zasedel L mesto in 
Ivan Božič 5. mesto, med Veterani 
nad 70 pa je bil Ivan Fidel tretji, 
tako da je skupno ekipa Veteranov 
zasedla 3. mesto
S pištolo je bil med Člani Ivan Božič 
na 8. in Enio Božič na 11. mestu. V 
kategoriji mladinci je bil Leon Me
mon na 4. mestu, ekipno pa so bili 
peti. V kombinaciji puška-pištola je 
kot edini predstavnik Ivan Božič 
zasedel 5. mesto. dš

Dedek Mraz obiskal tudi 
mlade športnike
Zelo presenečeni so bili mladi 
izolski športniki, ko jih je na 
športni delavnici obiskal Dedek 
Mraz in jim razdelil darila.
V primerjavi z lanskim letom se 
je njihovo število podvojilo. 
Dosedanjim štiri in petletnikom 
so se letos pridružili še nekaj let 
mlajši rekreativci, ki so prve ko
rake v svet športa naredili sku
paj s starši.
Športna vadba za otroke zajema 
učenje osnovi atletike, gimna
stike, iger z žogo, plavanja..., 
skupni imenovalec dogajanja 
pa je vsekakor zabava.
Znana misel »Zdrav duh v zdra
vem telesu« tako pridobiva vse 
večjo veljavo in utegne se zgo
diti, da bomo iz množice pred
šolskih otrok dobili nove izolske 
šampione.

Na zadnji seji Odbora za družbene dejavnosti so predstavili poslovanje 
MNK Izola v preteklem letu. Stroški članske ekipe za leto 2012 so bili sku
pno 44.313 eur, največji sredstev pa je šlo za potne stroške (15.144 eur), 
sodniške stroške (8.190 eur) in za strokovni kader (8.000 eur). Stroški 
mladinske šole so bili 31.024 eur, največji delež pa je šel za strokovni ka
der (14.800 eur). Otroška šola pa je pobrala 25.304 eur, seveda je ponovno 
največji delež tega namenjen stroki (21.000 eur). Ob tem je samo za delo
vanje kluba bilo potrebnih 19.717 eur (8.000 eur za vodenje pisarne).
Ker je prihodkov kluba (91.144 eur) bilo manj od stroškov (120.360 eur), 
so se v klubu za tekočo sezono odločili za vrsto ukrepov: Pomladitev član
ske ekipe z domačimi igralci, dogovor z igralci članske ekipe o ukinitvi 
premij, kar bo na letnem nivoju znižalo planirani strošek za 15.000,00, 
reorganizacija trenerske strukture s trenerji, ki izhajajo iz igralskega ka
dra kluba ter dogovor o nižjih honorarjih, povečanje obsega dela trenerja 
zaposlenega na CŠKP in z njegove strani prevzem funkcije vodje stroke, 
uvedba novega sistema plačevanja vadnin (rednejši prilivi), sprememba 
statuta ter posledično možnost opravljanja profitnih dejavnosti, usmeriti 
vse aktivnosti v uvrstitev ekip mladinske šole v 1. ligo ter ohraniti ta status 
ekipi, ki je že v 1. ligi (manjši oz. subvencionirani stroški tekmovanj s 
strani NZS), Ukrepi za izboljšave na področjih opremljanja in sklenitev do
govora s stalnim dobaviteljem opreme ter doseganje nižjih nabavnih cen 
ter še investicijska vlaganja v nabavo začasne osvetlitve igralne površine, 
sicer je izkoristek nove umetne travnate površine, zaradi dopoldanskih 
šolskih obveznosti zelo slab.
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Festivalsko v kinu Odeon
Januarski program Art kina Odeon 
Izola zaznamuje izbor filmov, ki so 
bili premierno predstavljeni v pro
gramu 24. edicije ljubljanskega 
mednarodnega filmskega festivala 
LIFFe, ki se je odvijala med 6. in 17. 
novembrom 2013. Po izredno us
pešnem jubilejnem letu - 2013 je 
namreč kino praznoval 10. obletni
co delovanja in ga je do konca leta 
obiskalo preko 9.800 obiskovalcev 
- pričenja leto 2014 z izborom av
torskih filmov, ki po svetu še vedno 
žanjejo uspehe med festivalsko pu
bliko in kritiko.

Na programu je 9 filmov, ki so bili 
na festivalu LIFFe predstavljeni v 
različnih sekcijah in pripadajo 
različnim filmskih zvrstem. Leto 
smo pričeli z japonskim Kakršen 
oče, takšen sin, ki je navdušil 
strokovno žirijo na festivalu v Ca
nnesu, nadaljujemo z Adelinim 
življenjem, dobitnikom Zlate pal
me na istem festivalu. Ogledali si 
bomo tudi najnovejši film bratov 
Coen Llevvin Davis in nagrado 
za najboljši scenarij iz beneše- 
ke Mostre Philomena. Okus po 
ljubezni bo nas popeljal na ulice 
Mumbaja, Zeleno kolo pa nas bo 
pospremil po novodobni Savd
ski Arabiji. Proti koncu meseca 
bomo zrli v Preteklost, novi film

z oskarjem nagrajenega Asghar- 
ja Farhadija in spoznali film Zo
ran, moj nečak idiot, ki je prejel 
nagrado občinstva na Tednu kri
tike v Benetkah in je italijansko- 
slovenska koprodukcija z veliko 
slovenskimi igralci. Program pa 
zaključuje najnovejši film franco
skega cineasta Fran^oisa Ozona 
Mlada in lepa.

od 15.01. do 21.01 
Philomena
Režija: Stephen Frears

od 16.01. do 22.01 
Okus po ljubezni
Režija: Ritesh Batra

od 22.01. do 28.01
Zeleno kolo
Režija: Haifaa Al-Mansour

od 23.01. do 29.01
Preteklost
Režija: Asghar Farhadi

od 29.01. do 04.02.
Zoran, moj nečak idiot
Režija Matteo Oleotto

od 30.01. do 05.02 
Mlada in lepa
Režija: Frangois Ozon

17.1. petek
20.00 Kulturni dom Izola

Koncert: Balladero & Jadranka
Juras

Klasični »songvvriting« v kombinaciji z iz
povednimi besedili in bluesovsko-rokerskim 
pridihom, podkrepljen z močnim vokalom in 
polnokrvnimibendovskimiaranžmaji...toje 
unikatni izraz Balladera.

18.1. sobota
18.00 Kulturni dom Izola

II berretto a sonagli.
Komedija Luigija Pirandella v režiji Giorgia 
Amodea, ki jo bo odigrala zasedba združenja 
CRUT izTrsta.

21.1. torek
19.00 Kulturni dom Izola

Potopisno predavanje

Kambodža - neodkriti biser
Dežela, ki je v zadnjih letih pretrpela veliko 
hudega,danes počasiodpiravrata.Kambodžo 
nam bo na svojslikovitnačin predstavila stara 
znanka, svetovna popotnica Andreja Rustja.

Galerija Insula
razstava LUCIANO KLEVA 

»SLIKE«

Razstava bo na ogled do 20. januarja 2014.

Galerija Salsaverde
razstava "Boštjan Drinovec"

7. december 2013 - 21. januar 2014

Galerija Meduza Koper
Čevljarska 34

KLAUDIJA POROPAT 
OSEBNA ASISTENCA JE NASA 

EKSISTENCA
Razstava bo na ogled do 7. marca 2014

Mestna knjižnica Izola
• Razstava bakrenih reliefov, delo zamejske Slovenke Nivee Mislei in razstava sta

rih budilk iz zbirke starin zbiratelja Janeza Janežiča.
• Torkova pravljična ura - vsak torek ob 17. uri v pravljični sobi Mestne knjižnice 

Izola za vse otroke od dopolnjenega 4. leta starosti - prične potovanje v pravljično 
deželo. Otroci naj s seboj prinesejo tudi copatke.

• sreda, 15. januar 2014 ob 19:00: januarsko srečanje Študijskega krožka »Kako 
živim ta trenutek«. Z nami bo Joško Cesar.

Društvo prijateljev mladine Izola v letu 2014 organizira

PRIPRAVLJALNI TEČAJ ZA MATURO - ANGLEŠČINA

za srednješolce obalnih šol. Subvencionirana cena tečaja, ki bo potekal od 
februarja do sredine maja, je 100 EUR, plačilo je možno v obrokih. Za vse 
informacije pokličite na telefon 040 385529 ali pa na mail dpm.zvezdice@ 
gmail.com.

Poleg tega ponovno vabimo osnovnošolce na ZIMOVANJE na Pohorju, od 
17.2. - 20.2.2014. Za vse informacije veljajo zgoraj navedeni kontakti.

BAKTERIJSKI OŽIG OLJK
nova nevarna bolezen, ki lahko ogrozi tudi slovensko oljkarstvo. Previdnost 
pri nabavi sadik oljk, zlasti iz Italije!
V oktobru letos je Služba za varstvo rastlin Italije obvestila Evropsko komisijo 
in države članice EU ter Evropsko organizacijo za varstvo rastlin (EPPO) o nena
vadnem sušenju vej oljk v Apuliji v južni Italiji.
Po sedaj znanih ugotovitvah gre za nevarno karantensko bolezen, ki jo povzroča 
bakterija Xylella fastidiosa in je v EU uvrščena v prilogo I.A1 Direktive 2000/29/ 
ES in na EPPO seznam Al. Bakterija verjetno izvira iz Amerike, kjer že dolgo 
povzroča bolezni različnih lesnatih rastlin.

Odgovore, kako prepoznati in kako ukrepati proti bakterijskemu ožigu oljk, pa 
bomo poiskali na srečanju,

v četrtek, 16. januarja 2014 ob 16:30 uri 
v dvorani zadružnega doma v Bertokih.

Center za kulturo, šport in prireditve Izola
Centro per la cultura, lo šport e le manifestazioni Isola

1www.cksp-izoIa.si • www.odeon.si
irTN'!’.j!l CKŠP IZOLA in ART KINO ODEON IZOLA

Kulturni dom Izola
• petek, 17.1. ob 20:00: koncert 

BALLADERO &
JADRANKA JURAS!

Vstopnina: 8 eur v predprodaji,
10 eur na dan koncerta.

NAPOVEDUJEMO
• torek, 21.1. ob 19:00: potopisno predavanje KAMBODŽA - NEODKRITI 

BISER, deželo bo na svoj slikovit način predstavila stara znanka, svetov
na popotnica Andreja Rustja. Vstopnine ni!

• sobota, 25.1. ob 19:00: CHI E Dl SCENA, predstava tržaškega gledališča 
1NCONTRO v organizaciji Skupnosti P.B. Degli Ughi Izola. Vstopnine ni!

Art kino Odeon (tudi na ©artodeon)

Januarja v znamenju Liffa po Liffu
• od četrtka, 16. do sobote, 18. in v sredo, 22.1. ob 18:30, od ne

delje, 19. do torka, 21.1. ob 20:30: tankočutna zgodba o ljudeh 
Mumbaja v indijskem filmu OKUS PO LJUBEZNI;

• od četrtka, 16. do sobote, 18.1. ob 20:30, od nedelje, 19. do tor
ka, 21.1. ob 18:30: najboljši scenarij na filmskem festivalu v Be
netkah 2013 PHILOMENA;

• sreda, 22.1. ob 20:30: prvi celovečerni film avtorice iz Savdske 
Arabije ZELENO KOLO.

Rezervacija in prodaja vstopnic: • Galerija Alga, Kristanov trg 1, Izola (t: 05/641 
84 39,051/394 133; m: galerija@cksp-izola.si), od torka do petka: 10.00-12.00 ter 
17.00-19.00, sobota 10.00-12.00; ‘Art kino Odeon, Ul. Prekomorskih brigad 4, 
Izola (t: 051/396 283; m: info@odeon.si), vsak dan od 18.00-20.30.
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Bakreni reliefi so delo ženskih rok
V Mestni knjižnici Izola vas v mesecih januarju in februarju vabimo na ogled bakrenih reliefnih slik 
zamejske Slovenke Nivee Mislei, rojene leta 1945 v Barkovljah pri Trstu. Z možem sta imela obrt vse do 
upokojitve, danes pa Nivea uživa v slikarstvu posebne vrste.
Na začetku svoje umetniške poti 
je slikala v akvarelni tehniki. Ka
snejša iskanja so jo vodila preko 
slikanja na les, platno in porce
lan. V vseh teh tehnikah je najra
je upodabljala naravo in različne 
krajinske elemente.
Ko je osvojila neko tehniko, je žele
la raziskovati še naprej. Tako se je 
leta 2000 na Univerzi za 3. življenj
sko obdobje vpisala na tečaj obli
kovanja bakrenih reliefnih slik.
Oblikovanja bakrenih reliefnih slik 
se je lotila z navdušenjem in kmalu 
ugotovila, da je to tisto, kar je tako 
dolgo iskala in kar jo zdaj izpol
njuje kot umetnico. Na začetku je 
oblikovala enostavne slike, za kate
re je navdih iskala tudi v knjigah.
Kasneje so postajali njeni izdelki 
vse bolj umetelni. Po zaključenem 
tečaju oblikovanja bakra se je vpi
sala še na tečaj risanja s tušem. Ta 
tehnika namreč zahteva znanje ri
sanja in veliko potrpežljivosti, saj je 
treba baker oblikovati na obeh stra
neh ploskve.

Pri sestavljanju dokončne podobe 
Nivea uporabi tudi različne dru
ge materiale, na primer les ali ka
mne, ki jih najde na sprehodih v 
naravi. Včasih posamezne detajle 
tudi pobarva z barvami za steklo 
ali kovino. Pozornost posveti tudi 
okvirjem, ki zaokrožijo sliko. Ti 
so različnih oblik, od okroglih do 
domišljijskih in iz različnih mate
rialov: leseni, kovinski ali narejeni 
iz pleksi stekla različnih barv. Ne
katere lesene elemente še dodatno 
oplemeniti z vzorci in motivi, ki jih 
vžge v les s tehniko pirografije.

Vsi njeni izdelki so unikatni. Nje
ni priljubljeni motivi so tudi pri 
bakrenih slikah različni elementi 
kraške pokrajine, kmečke stavbne 
dediščine Krasa, prizori iz vaškega 
delovnega vsakdanjega življenja, 
prikazi prazničnih noš, pa tudi ras
tlinski motivi in slednjič vse, kar je 
povezano z morjem. Tudi sama je 
povedala: »Rada imam predvsem 
Kras, naravo, morje in naše stare 
slovenske navade.«

Na mladinskem oddelku je na 
stene obesila slike, ki prikazuje
jo nekdanje poklice: izdelovalca 
lesenih cokel, mlekarico, perico, 
prodajalko slanih rib, prodajalko 
oljčnega olja, prodajalca vode, di
mnikarja, meniha, ki vari pivo, 
prižigalca uličnih svetilk.
Nivea Mislei ima za seboj kar lepo 
število razstav v treh državah: Itali
ji, Avstriji in Sloveniji tudi v galeriji 
ljubljanske Univerze, v avstrijskem 
mestu Gnesau, na gradu blizu Ce
lovca, v kraju Naboriet v Kanalski 
dolini, v Krminu, Škocjanu pri Soči, 
v Kulturnem domu Igo Gruden v 
Nabrežini, v Naravoslovnem didak
tičnem centru v Bazovici in drugod. 
V Izoli razstavlja prvič v Mestni 
knjižnici. V tem letu bo na povabila 
različnih galeristov razstavljala še 
v Vodnikovi domačiji v Ljubljani, v 
Dobrovem v Goriških Brdih, v No
vem mestu in v Avstriji.
Postala je prava mojstrica obliko
vanja v bakru in že tri leta skupaj 
s svojim nekdanjim mentorjem 
Giustom Biancom svoje znanje pre
naša na 24 učencev na Univerzi za 
3. življenjsko obdobje v Trstu, kjer 
se je začela njena pot z bakrom. Za 
kratek čas izdeluje tudi bakren na
kit, od prstanov do ogrlic. šp

Izolski pevski zbori zadnje čase kar tekmujejo z informacijami, kdo 
je kje nastopal in sporočajo o obletnicah nekaterih svojih članov. Jože 
Sodržnik (tisti, najbolj zagret v sredini) pa nam je poslal zabavno foto
grafijo Moškega pevskega zbora Izola in zborovodje Antona Baloha s 
prednovoletnega nastopa v strunjanskem hotelu Krka. Posebnost foto
grafije je tudi Dedek mraz preoblečen v božička.

Zbor članov 2014
Člane in podporne člane Društva invalidov Izola obveščamo, da bomo 
imeli redni zbor članov v soboto 08.03.2014, v prostorih Srednje šole 
Izola (nekdanje Gostinske in turistični šoli). Zbor se bo začel ob 16:00 
uri. Pričetek vpisovanja: ponedeljek 13.01.2014

7-Dnevno ohranjevanje zdravja v Termah Zreče
Člane in podporne člane Dl Izola obveščamo, da smo v ponedeljek, 
13.01.2014 pričeli z vpisovanjem za 7-dnevno ohranjevanje zdravja v 
termah zreče. Odhod: 22.03.2014 - Prihod: 29.03.2014

Predsednik Dl Izola: Franc Poropat

Dekleta ne poznajo počitka
Ob izteku leta so pevke skupine “Cvet v laseh” zelo aktivno pre
pevale in ga tudi uspešno zaključile. Pod vodstvom Marjetke 
Popovski so s pesmijo obiskale mnoge kraje, nastopale na ra
zličnih prireditvah, srečanjih in povsod za seboj pustile prijet
ne vtise in sledi.
Bile so pevsko razpoložene in nastopale so celo poletje, jesen so pri
čele s povabilom v Buzet na “ Subotino pele so v Brkinih na priredi
tvah, sodelovale na različnih borčevskih srečanjih in komemoracijah 
na spomenikih v slovenski Istri in zamejstvu. S pesmijo so razvedrile 
stanovalce po Domovih upokojencev, zapele pa so tudi praznične pe
smi ob zaključku leta. Tako so na povabilo Mladinskega pihalnega 
orkestra iz Pirana zapele na njihovem koncertu v Avditoriju v Porto
rožu, pa z Jasenskimi pevci, Vipavskimi tamburaši in brati Boštjan
čič v Ilirski Bistrici. Leto so pa zaključile v Poreču, na povabilo SKD 
“Oljka”, ki je organiziralo novoletno srečanje svojih članov.
Za to priložnost so pripravile celovečerni koncert slovenskih ljudskih 
in prazničnih pesmi ter s svojim nastopom navdušile ne samo njihove 
člane, temveč tudi predstavnike drugih slovenskih društev iz Uma
ga, Lovrana, Pule in Buzeta ter prejele povabila že za letošnje leto v 
njihova slovenska društva. Ob tej priložnosti jim je čestital tudi g. Rudi 
Merljak iz vladnega Urada za Slovence v zamejstvu in po svetu, saj so 
se z njim že večkrat srečale.
Pevovodkinja skupine, Marjetka, pa je v jesenskem času posnela tudi 
svojo zgoščenko partizanskih pesmi, veliko nastopala tudi samo
stojno, tako doma, kakor v drugih krajih Primorske. Na Opčinah pri 
Trstu in v Pokrajinske muzeju v Kopru je zapela tudi borbene pesmi
ob predstavitvi dokumentarnega filma Jadrana Sterleta o nastaja
nju primorske himne, Vstajenje primorske in hkrati prejela njegovo 
povabilo na predstavitve tudi po drugih krajih Slovenije, s pričetkom 
v Doberdobu, Dutovljah, Baški grapi. V pripravi pa je tudi Koncert 
partizanskih pesmi, ki ga Marjetka pripravlja z mnogimi sodelujo
čimi gosti že v sredo, 26. februarja ob 19. uri v izolskem Kulturnem 
domu. di
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Ocean med rečenim in storjenim
Daje med rečenim in storjenim včasih vmes cel ocean, ni nič novega, sprenevedanje je pač del člo
veške narave. Volji dajemo obliko sami. Pod Saturnovo taktirko. Ključna je vztrajnost.
Tako bi lahko povzeli astrološ
ko predavanje o sprenevedanju 
in volji, ki ga je v petek, 10. ja
nuarja v izolski mestni knjižni
ci, v okviru srečanj borze zna
nja, izpeljal priznani slovenski 
astrolog Bern Jurečič, ki je uvo
doma poudaril, da lahko skozi 
osnovne zakonitosti astrologije 
spoznamo zapleteno psihološko 
zgradbo lastnega bitja ter izsle
dimo globoko zakoreninjene 
vzorce lastnega obnašanja.

V življenju se namreč pogosto 
srečamo s situacijami, ko mora
mo uporabiti precejšnjo mero sa
monadzora, se omejiti, ali pa se 
na tak ali drugačen način soočiti 
z ovirami, ki nas boleče opomni
jo, da ne moremo napredovati, 
dobiti tistega, kar si želimo, ali pa 
moramo v ta namen čakati dolgo 
časa in dodobra preizkušati meje 
svoje lastne potrpežljivosti.

»V takih okoliščinah nas v šahu 
drži Saturn,« je pojasnil zvez- 
doznanec. Saturn nam namreč 
odmerja čas, vseskozi sodi in 
tehta, ali smo dovolj zreli, mo
dri, pametni in izkušeni, da si 
zaslužimo napredek, ki smo si ga 
morali malodane prigarati. Poleg 
tega, tako Jurečič, Saturn ne nudi 
ničesar zastonj, vsak dosežek je 
prigaran; včasih se nam dozde
va, da smo dobesedno trčili ob 
nepremično goro, ki jo moramo 
mukotrpno in previdno prepleza
ti, pri tem pa na vsakem koraku 
tvegamo zdrs nekaj točk nižje, 
ko moramo isto vajo ponavljati 
znova, isto pot prehoditi večkrat, 
dodobra uhoditi svoj načrt, po
globiti svoje izkušnje.
V skladu s svojo neizprosno nara
vo je Saturn v veliki meri vladar 
uspehov in nagrajenega truda, 
kjer odmerja natančno in v pra
vičnih razmerjih: je tisti princip 
v nas, ki si želi konkretnih do
sežkov, ki jih pridobimo v točno 
takšni meri, kolikor smo se zanje 
bili pripravljeni potruditi. Satur
nova lekcija je trda, a pravična - 
kar vložiš, to dobiš.

K. Orel

Valovi Sonjinega življenja
V torek, smo v Kulturnem domu gostili domačinko, Sonjo Gombač, 
ki se je predstavila s svojo prvo pesniško zbirko “V valovih življe
nja”. Avtorico in njeno delo je predstavila mag. slov. gospa Ksenija 
Fanrich-Vuga.
Njene pesmi so kot zgodbe, ki govorijo o vsakdanjih dogodkih, sreča
njih, čutenjih. Ko beremo njene zapise, lahko pri marsikaterem reče
mo : “Glej, saj to se je zgodilo tudi meni!” Ali pa :"Ja, podobno sem 
čutila tudi sama!” Vendar mi ne zapišemo tega, Sonja pa je oblikovala 
celo pesmi.Oblikovno izstopajo rime, ki so mestoma vzete iz pogo
vornega jezika, kar daje pesmim posebno barvitost. Spet drugič so v 
ospredju pomanjševalnice, ki spregovorijo o doživljanju ljubkosti. 
Njene pesmi so izpoved doživetega, spet drugič pripovedujejo o ne
verjetnem, vsakič znova pa skuša doseči bralca, ga nagovoriti, da bi 
čutil z njo.
Svojih 90 pesnitev je spravila v štiri cikluse : O živalih in naravi, O svo
ji družini, Življenske pesmi in Ljubezenske pesmi. Motivno so pesmi 
v knjigi V valovih življenja pestre, zdi pa se, da tematsko prevladujejo 
pesmi o naravi in življenske pesmi. Ob prebiranju Sonjinih pesmi be
reš dnevnik ženske, ki živi svoj vsakdan malce drugače. n.g.

HP a«

www.istrabenzplini.si

Letošnji december je bil na izolskem podeželju res živahen, saj so ga 
pospremili s celo vrsto prireditev. Začeli so z delavnicami izdelovanja 
adventnih venčkov, pripravili obisk Božička in izpeljali nekaj zanimi
vih nastopov, ki so si jih ogledali številni domačini s svojimi mladimi 
potomci. Očitno se bo treba kaj naučiti tudi od ljudi “s hriba".

GGS d.o.o.. Koper, Vojkovo nabrežje 23

GEODETSKE STORITVE
tel.: 05 627 83 00 GSM: 041 638 364 e-mail: info@ggs.si www.ggs.si

- ureditev meje
- parcelacija
- izdelava geodetskega načrta
- izdelava etažnega načrta z vknjižbo
- izravnava meje
- zakoličenje objektov 
-evidentiranje stavbe

- vpis stavbe v kataster stavb
- legalizacija črnih gradenj
- pridobivanje gradbenih in 

uporabnih dovoljenj
- pridobitev hišne številke
- komparacija
- pravno svetovanje
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Na pomolu se je zgodila dobra volja
Izolski Rdeči križ je ob pomoči ribičev in nekaterih posameznikov organiziral prvi “humanitarni 
brodet”. Morda je bil, tudi zaradi samega naziva, obisk malo pod pričakovanji, a ve se, da dober 
glas seže v deveto vas. In tokratni brodet je bil, tudi po mnenju strokovnjakov, resnično izvrsten.
V soboto, 11. Januarja, se je na ri
biškem pomolu zgodil dogodek, ki 
je razveselil številne, ki so se zbrali 
ob izolskem mandraču. Ni namreč 
običaj, da se na mestu, kjer se obi
čajno srečujejo ribiči, brezplačno 
ponuja ribiška specialiteta s po
lento - brodet.

Zamisel, da bi našli način, kako 
pomagali tistim, ki si ne more
jo privoščiti toplega obroka, je 
nastala pred slabim mesecem. 
Pobudo, da bi ribiči sodelovali 
pri pripravi morske jedi, je Rde
čemu križu Izola predstavil Silvo 
Lazar, ki je prevzel celotno orga
nizacijo dogodka. V akcijo so se 
vključili še Silvester Vran, Romi 
Kočaj, Ribarnica Levante, Ljuan 
Jahaj iz pekarne »Dan in noč«, 
ki nam je podaril kruh, izolski vi
narji in seveda izolski Rdeči križ. 
Dogodek so s tehnično pomočjo 
podprli tudi v kulturnem društvu 
Tito.

Silvo Lazar je eden od pobudnikov 
kuhanja brodeta na ribiškem po
molu. Lani so dogodek pripravili 
poskusno, zdaj pa so ga ribiči izpe
ljali v sodelovanju z Rdečim križem 
in še nekaterimi sodelujočimi.

In tako se je zgodil brodet, ki ni 
razveselil le tiste, ki si ga ne mo
rejo privoščiti, ampak vse, ki so 
na megleno soboto prišli mimo. 
Glavni kuhar, športni potapljač 
Silvo Vran, je v kotliček dodal 
najboljše, kar morje ponuja. Po
leg “klasičnih” sip, kalamarov, 
folpov, školjk in orad, tudi ugorja, 
kokota in še nekaj drugih rib, ki 
so naredile izvrsten brodet.

Podžupana obiskala prvorojenko
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Nekateri obiskovalci si najprej 
niso upali postreči, v prepričanju, 
da gre le za obrok, ki je namenjen 
upravičencem Rdečega križa, a 
so jih ribiči hitro prepričali in na 
koncu so bile mize kar lepo za
polnjene. Ker pa je nekaj brodeta 
ostalo so organizatorji naslednji 
dan, s petdesetimi porcijami bro
deta pripravili še okusno špage- 
tato, ki je šla v slast vsem, ki so 
v nedeljo prišli naokrog. Prišli 
so tudi občinski redarji, se poza
nimali o dovoljenju za dogodek, 
vendar niso delali nobenih težav. 
Velik odmev na humanitarni dogo
dek sili v izpeljavo novega. Ta bo 
že aprila, na istem mestu. se

Za boljši okus brodeta je poskrbel 
potapljač Silvo Vran, ki je recept iz
dal novinarki koprske TV, na pomo
lu pa sta skupaj stopili tudi delavki 
Rdečega križa in Karitasa.

Praznični december v Kortah
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Izolski podžupan Felice Žiža je skupaj s koprskim podžupanom 
Antonom Sagadinom drugega januarja obiskal prvo novorojenko v 
letošnjem letu v izolski porodnišnici.
Kot je v navadi, predstavniki treh istrskih občin vsak začetek leta 
obiščejo prvorojenega otroka v letu. A zanimivo, na prvi dan nove
ga leta se v izolski porodnišnici ni rodil nihče, in je tako kot prva 
letos 2. januarja zgodaj zjutraj prijokala na svet mala Valentina. 
Podžupana Žiža in Sagadin sta v imenu treh občin mami novo- 
rojenke podarila sliko, dojenčica pa se bo kratkočasila s plišasto 
igračo.

Po razigrani in prisrčni 
igri za otroke, ki so jo pri
pravile študentke Fakulte
te za turizem - Turistice, 
je praznični december do
živel vrhunec s prihodom 
Božička na izolsko pode
želje. Turistično društvo 
Šparžin iz Kort ga je zopet 
povabilo, da mlajšim in 
manj mladim prinese ve
selja poln koš. Kot se zanj 
spodobi, se je pripeljal v 
sijoči kočiji.
Zaradi vsesplošnega pomanjkanja snega kočije tokrat niso vlekli jeleni 
ampak iskriva konjička. Božiček je tako pozdravil otroke na Šaredu, v 
Cetorah, na Maliji, v Kortah in v Medoših. Povsod je bilo neučakanih in 
radovednih otrok veliko. Božiček je z njimi pokramljal in se fotografiral ter 
obljubil, da drugo leto pride ponovno in da bo takrat obiskal tudi Barede. 
Rajanje je po njegovem odhodu potekalo še kar nekaj časa ob dobrotah, ki 
so jih pripravila krajevna turistična društva.
Turistično društvo Šparžin pa se je v prazničnih dneh spomnilo tudi na 
tiste, ki so potrebni pomoči. Tako so članice društva izdelale adventne 
venčke, izkupiček od njihove prodaje pa je društvo namenilo župnijske
mu Karitasu. Praznične aktivnosti je društvo zaključilo na skupnem dru
ženju, kjer so člani zbrali sredstva za humanitarne aktivnosti Toma Križ
narja v Nubskih gorah Darfurja.
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Loris Šukljan je mond mojster
Tarokaši, organizirani v okviru DU Izola in DU Jagodje Dobrava so koncem decembra 2013 odigrali 
zadnji turnir in razglasili rezultate, ki so jih posamezniki dosegli na 35 turnirjih v letu 2013.

Tekmovanja so bila ob ponedelj
kih v kavarni hotela Delfin. Vsak 
ponedeljek so bila odigrana 3 
kola po 15 iger. Čeprav rezultati 
na takšnih srečanjih niso tako po
membni, kot na pravih turnirjih, 
pa so vendarle boji zelo zanimivi 
in nihče ni pripravljen odpustiti 
napake zgolj zaradi dobre volje 
vseh. Pa vendar je vzdušje na tur
nirjih prijetno in zmagovalci še 
zdaleč niso vnaprej znani.
Prvo mesto je na lanskoletnih tur
nirjih osvojil Cveto Ličen s pred
nostjo 6 točk. Zbral je 140,75 točk 
in razliko +17248, drugo mesto je 
pripadlo Antonu Sevčnikarju s
134.75 točkami in razliko +14613, 
tretji pa je bil skupno Boris De
beljak s 133 točkami in razliko + 
10125. Sledita Anton Kosič s 132 
točkami in razliko +8684 ter Ma
rija Bolje, najboljša tarokašica s
126.75 točkami in razliko +6371. 
Vsi igralci (18) so prejeli tarok 
karte, prvi trije pa še praktično 
tekočo nagrado škotskega izvora. 
Zadnji prednovoletni turnir je bil 
tudi združen s prijetnim druže
njem ob dobri hrani iz kuhinje 
hotela Delfin.
Tarokaši se zahvaljujejo direkto
rici hotela Delfi, Nini Golob in 
osebju hotela za nadaljevanje go
stoljubja s čimer je omogočeno, 
da imajo najboljše igralne pogoje 
v Sloveniji. Igranje taroka je omo
gočeno tudi v januarju, ko je ho
tel zaprt.

V novo leto z žensko zmago
Tarokaši so se ponovno zbrali ja
nuarja v piceriji hotela Delfin. In 
odigrali prvo kolo letošnejga pr
venstva. Zmagala je Marija Bolje.

Da je dobrota sirota se je še enkrat 
prepričal Romi, ko se je, po koncu 
humanitarnega dogodka na po
molu s kolesom vračal domov. Tik 
pred hišo na Sončnem nabrežju sta 
ga ustavila policista in ker pri sebi 
ni imel dokumentov (imel jih je v 
hiši) sta ga odpeljala na postajo, 
tam ugotovila, da ni tisti, ki ga išče
jo, ampak za vsak slučaj je le dobil 
kazen, ker na kolesu ni imel luči.

Tarokaši so se tudi potegovali za 
organizacijo enega od dvanajstih 
turnirjev za prvenstvo posame
znikov Slovenije, ki naj bi bil mar
ca 2014 v Izoli v hotelu Delfin. Žal 
Tarok zveza Slovenije vlogi Izole 
ni ugodila.
Nerazumno je, da Primorska ni 
dobila organizacije nobenega 
od dvanajstih turnirjev, ki se 
prirejajo letno. Od leta 2000, ko 
je bil organiziran prvi turnir, so 
bili Primorci organizatorji turnir
jev: 5.3.2005 v Izoli in vsako leto 
po en turnir v Postojni do leta 
2011, v letu 2012 in 2013 sta bila 
turnirja v Kopru. Obala (Izola) 
ima državnega prvaka za leto 
2013, a ostaja brez organizacije 
turnirja v letu 2014. Tako bodo 
morali tarokaši z Obale potovati v 
kraje igranja, ki so večinoma na 
Štajerskem, kar Primorcem prina
ša višje potne stroške.

Loris Šukljan prvak za 2013
V soboto 11. 1. je bil tudi prvi tur
nir v taroku za državno prvenstvo 
posameznikov. V zdravilišču Laš
ko je tekmovalo 159 tarokašev, 
med njimi le 5 z Obale. Novka 
Jenko je s 7.5 od 10 možnih točk 
osvojila dobro 23.mesto.
Pred pričetkom turnirja so pode
lili plakete za napredovanja v na
zivih in pokali za prva tri mesta 
lanskega prvenstva. Izolan Loris 
Šukljan je osvojil prvo mesto v 
letu 2013 in napredoval v naziv 
od »mojstra« na »mond mojstra« 
kar je drugi najvišji naziv v te
kmovanjih Tarok zveze Sloveni
je. Najvišji možni naziv je »škis 
mojster«, ki sta ga doslej pridobi
la le dva tarokaša. Lorisu čestita
mo za dosežen uspeh in mu želi
mo, da bo z dobro igro nadaljeval 
ter osvojil še najvišji naziv Tarok
zveze. Boris D.

Zapisi iz Kajuhove
Aleksandra Krefti Bole

Zaprem oči. Počutim se dobro. Sanjam v barvah. Vidim kraje in ljudi, 
ki mi veliko pomenijo, ki so del moje usode in začasnega bivanja na 
tem koščku zemlje. Slišim melodijo, ki me vrača v mojo mladost, ki 
mi odpira skrita obzorja, nekoč tako blizu mojemu srcu. Lepo mi je. 
Občutek ugodja se stopnjuje.
Odprem oči. Začnem se zavedati moje dnevne sobe, njenega pohištva, 
barv, rož, vonja. Televizija je prižgana. Prvi dnevi novega leta so. Ve
liko koncertov, glasbe, filmov, blišča, lepih želj. Vse do poročil, ki me 
takoj vrnejo v realnost, v sedanjost.
Slišim o novih davkih, prepovedih, omejitvah, ukinjanju olajšav, zado
lževanju, nesrečah, kazni. Voznik traktorja je plačal 1.000 evrov kazni 
zaradi onesnaževanja cestišča z blatom. TV prispevek »Slovenija v letu 
2013«, me dobesedno onesreči, razžalosti. Stisne me v srcu. Čutim te
lesno bolečino. Hudo mi je.
Grem na sprehod. Srečam znanko. Se pogovarjava. Mož je na Zavo
du zaradi stečaja podjetja v katerem je delal desetletja. Njeni materi, 
upokojenki v našem Domu starejših oseb, so zvišali oskrbnino in ji bo 
morala pomagati pri plačilu.
Druga znanka, ki ima malo večjo hišo, je zelo zaskrbljena glede napo
vedanega nepremičninskega davka. Ni edina. Veliko nas je takšnih, ki 
z negotovostjo in strahom pričakujemo znesek na položnicah.
Ljudje so gradili ne samo svoja bivališča, ampak tudi svoje domove 
na temeljih teh hiš. Vsi so govorili, da je nepremičnina najboljša inve
sticija, varno in sigurno zagotovilo, da boš vedno imel nekaj svojega. 
Mnogo družin se je preživljalo od dohodkov iz tega naslova - ukvarjali 
so se s turistično ponudbo, oddajali so prostore podjetnikom, delav
cem, študentom.
Stisk roke in voščilo: »Voščim ti srečo in predvsem zdravje, ki je v na
ših letih najbolj pomembno«! Strinjam se, ampak življenje ti prinaša 
bolezni, ki so posledice stisk, negotovih časov, črnogledosti. V teh hu
dih časih je dosti lažje zboleti. Telo prenese veliko udarcev, vendar, 
ko mu nalagamo samo obveze, skrbi, strahove, razočaranja se začne 
upogibati pod to grenko težo, zlomi se in zboliš.
Spet zaprem oči. Privabim v spomin lepe trenutke, drage osebe, pozi
tivne želje in voščila. Spet se počutim dobro in slišim melodijo moje 
mladosti.
Odprem oči in zagledam lepo okrašeno božično drevo, utripajoče 
lučke, bleščeče okraske v različnih barvah in velikosti, figurice svetih 
oseb, ki prinašajo novo življenje, novo upanje, novo jutri, novo luč. 
Luč prinaša jasnost, rešitev, ljubezen. Luč uniči temo, nejasnost, slabo 
energijo. V luči lahko hodiš in vidiš pot, četudi je polna ovinkov. V 
temi se spotikaš, tipaš, si negotov, ne vidiš cilja.
Zato si srčno želim, da v letu 2014 prižgemo čim več luči v naših druži
nah, sredinah, skupnostih in v naši domovini. Srečno Slovenija!
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Spodil ga je
Policisti so obravnavali kršitev 
javnega reda in miru. Moški je 
prišel v stanovanje znanca in mu 
pričel groziti, tako da je lastnik 
stanovanja pobegnil in zadevo 
prijavil na PP. Policisti so kršite
lja izsledili in mu izdali plačilni 
nalog.

Za mehanika bo šel
Policisti so ustavili voznika, ki 
je vozil kolo z motorjem, in si
cer zaradi suma, da vozilo ni 
tehnično brezhibno oz. presega 
največjo dovoljeno hitrost. Odre
dili so tehnični pregled, kjer se 
je sum potrdil. Kolo z motorjem 
so mu zasegli, vozniku pa sledi 
obdolžilni predlog.

Spravil se je na dekle
Policisti so obravnavala kaznivo 
dejanje lahke telesne poškodbe.

Mladoletnik se je spravil nad de
kle ene od srednjih šol in jo pre
tepel, pri tem pa jo je poškodo
val. Mladoletnik je bil zaslišan, 
policisti bodo podali kazensko 
ovadbo in obvestili CSD.

Kriva je bila žena
Policisti so obravnavali kršitev 
javnega reda in miru med za
koncema. Zaradi kršitev določil 
ZJRM_1 so ženski izdali plačilni 
nalog.

Na srečo nič hujšega
Policisti so obravnavali promet
no nesrečo, v kateri je voznik v 
krožišču v Jagodju na prehodu 
za pešce povozil občanko. Ta je 
bila v nesreči lažje poškodova
na. Vozniku je bil na kraju izdan 
plačilni nalog.

Novi oglasi so označeni polkrepko.

PRODAMO
- Zamenjam stanovanje v Lju
bljani (Tacenska trojka) 53m2, z 
garažo 28m2 za podobno na slo
venski obali. Prednost ima Izola, 
z mojim ali vašim doplačilom. 
Tel.: 040/327-127
- Prodamo pritlično 1,5 sobno 
stanovanje 41 m2 v večstano
vanjski hiši. Dostop primeren 
za invalidski voziček. Stanova
nje ima lasten parkirni prostor, 
zunanjo shrambo ter dvorišče v 
souporabi. Možna zamenjava za 
hišo potrebno obnove. Tel.: 040- 
865-200

NAJAMEMO
- Najamemo stanovanje, 2.5 sob
no (najemnina s stroški 350 e ur 
poleti ali za daljše obdobje do 
400 pozimi) tel 068 140 928
- Najamem souporabo pisarne 
na Obali za eno osebo po ugodni 
ceni. Mora biti novejša ali ob
novljena in v poslovnem območ
ju. Dostop preko celega dne za 
mirno računalniško dejavnost. 
Tel.: 041455462

ODDAMO
- Oddamo garsonjero v starem 
delu Izole. Tel. 040 931 511
- V centru Izole oddamo dvosob
no opremljeno stanovanje za da
ljše obdobje. Informacije na tel. 
051 202 961.
- Dvosobno opremljeno stanova
nje v Izoli oddam za daljše obdo
bje. Tel. 041 344 280
- Oddamo enosobno stanovanje za 
daljše obdobje. Tel: 05 641 72 24
- Za daljše obdobje oddam v na
jem pred kratkim obnovljeno 
dvosobno stanovanje v starem 
delu mesta (Koprska ulica). In
formacije na 051 331 150.
- Oddamo dvosobno stanovanje, 
v izmeri 35 m2, primerno za dve 
osebi, za daljše obdobje. Stanova
nje je na mirni lokaciji v Dobravi, 
tel 041 845 940
- Oddamo stanovanje za daljši čas 
na mirni lokaciji v Luciji, v izmeri 
50 m2, s parkirnim prostorom, z 
možnostjo uporabe vrta. Stano
vanje je primerno za 3-4 gradbe
ne delavce ali za 3 do 4 člansko 
družino. Informacije: 041- 617 
-277.

- Štedilnik - 3 plinske kuhalne 
plošče, 1 plošča električna (skoraj 
nov), zamenjam za dobro ohranjen, 
samostoječi štedilnik s steklo kera
mičnimi ploščami (velikost 50cm x 
60cm). Tel:030 385-854
- Kupim kotel za žganjekuho kom
plet do lOOe , terenska vozila lahko 
v okvari , kopačico Tomos lahko v 
okvari! 041234570
- Prodam varčne Glamox radiatorje 
in sedežno garmituro rjave barve za 
300 eur. tel 068 128 567

Ki mmm

- Prodam čoln Istranka, letnik 1985, 
dolžine 5m, s sledečo opremo: izven- 
krmni motor Suzuki, dvotaktni, 15 kM, 
letnik 2003, pomožni motor Tomos 
4kM, letna in zimska tenda, blazine, 
krmne inox stopnice za v vodo, nosilec 
pomožnega motorja, obvezna oprema 
(vrvi, sidro, gabaritne luči). Čoln je 
registriran do leta 2018. Cena: 2.700 
EUR. Kontakt: Miran, gsm 031 606 668

- Prodam pasaro, letnik 80, dolžina 
4,15 m, registrirana do 5.5.15, dobro 
ohranjena in vzdrževana. Cena 700 
eur. Info 041 736 592

- Prodam kamp prikolico primerno za 
na njivo ali kot vikend, Adria 350 /4 
ležišča, in kuhinja, plin, in delujočo 
elektriko/ ima italijanske papirje. Tel 
041 234570
- Prodam nov skuter. - 030 939 472
- Nujno prodam električni skuter To
mos Elite - 040 632 595
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- Iščem delo za hišna opravila. Tel.: 
070 337 483
- Varstvo otrok, redno ali občasno (v 
dopoldanskem, popoldanskem ali ve
černem času) na vašem domu. Imam 
pedagoško izobrazbo in izkušnje, tel 
05 641 5013
- Za hišna popravila in manjša mi
zarska dela lahko pokličete na 031 
630 716
- NUDIM vse vrste pomoči v gospo
dinjstvu, OSKRBO in nego starejših 
ali bolnih oseb, VARSTVO otrok in 
druga podobna dela na domu. Sem 
odgovorna in zanesljiva oseba. Tel.: 
040 775 894
- Inštrukcije - matematika, fizika ali 
kemija za vse starosti ponujam pomoč 
pri osvajanju znanja za boljše ocene, 
izpite ali maturo. 041 345 634
- Ponujam zasajevanje, košnjo, obre
zovanje, urejanje in vzdrževanje vrtov. 
Informacije na 041 - 673 - 649 Sašo
- Za hišna popravila (manjša mizarska 
in obnovitvena dela) lahko pokličete: 
031 630 716

UKO 
CON BUČO

Odtočni kanal dobesedno
Po daljšem času se je s spleta vrnil naš sodelavec Uko con Bučo in nam 
poslal v objavo dve svoji “odkritji”. Zgoraj je rešitev z odvodnjavanjem, 
ki so jo strokovnjaki izvedli v neposredni bližini Merkurja, natančneje 
ob vznožju ceste k bolnici. Tam je ob nalivih res velikokrat zalilo cesto, 
vprašanje pa je, če je ta rešitev lahko dokončna.
Tam je bilo najlepše
Na spodnji fotografiji pa je še en primer vrhunskega parkiranja točno 
na prehodu za invalide in to v neposredni bližini Upravne enote. Saj bi 
razumel, če bi bila vsa parkirna mesta zasedena, toda če parkiraš na 
prehodu za invalide takrat, ko so vsa sosednja parkirna mesta prazna 
pomeni, da ne poznaš prometnih znakov in označb na cestišču.
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Gotovo že poznate naše jedi z žara, 
zdaj pa pripravljamo tudi

bogate MALICE 
4,00 €- 5,00 €

okusna KOSILA 
7,00 €

prava nedeljska KOSILA 
7,5 €

Saj veste kje? Med parkom in Lonko.

Tako smo izglodali bivši delavci, 
sedaj upokojenci gostinske šole 
po odličnem novoletnem kosilu, 
na katerega nas tradicionalno 
povabijo vsako leto. Lepo je, ko 
se iz različnih koncev srečamo 
vsaj enkrat v letu, obujamo spo
mine in lepe trenutke, ki smo 
jih preživeli skupaj. Med nami 
so bili tudi nekateri sedanji de
lavci, ki doživljajo šolske dni v 
drugačnih časih kot smo jih mi, 
a dijaki so še vedno dijaki. 
Vodstvu šole iskrena hvala za lep 
dan, vsem v šoli želimo uspešno 
delo, zdravja in zadovoljstva. 
Hvala in nasvidenje naslednje 
leto.

Gremo na Mefa!
Takšen je reklamni slogan za prvi samostojni koncert 
Mefa in skupine Narodnoosvobodilni band v ljubljan
skem Cankarjevem domu. Tako kot v koprskem gleda
lišču se bodo tudi v Ljubljani predstavili glasbeniki, ki 
so sodelovali v zasedbah Deseti brat in Mef in NOB pa 
tudi nekateri sodelavci na albumih. Prišel bo vrhunski 
trobentač David Jarh, zapela pa bo tudi Štefica Stipan- 
čevič - Steffy, ki je medtem že postala operna pevka. 
Desant napovedujejo tudi dekleta iz znanega garažne
ga pevskega zbora. Vstopnice za koncert lahko rezervi
rate na spletni strani Cankarjevega doma www.cd-cc.si 
ali na vseh Petrolovih črpalkah, tudi v Izoli. Informa
cije o organiziranem prevozu z avtobusom sledijo.

mef
narodnoosvobodilnibei

Najboljša leta
Koncert

www.cd-ccsi

31. januar

č) Cankarjev dom


